

အေးစေ မြစေ မေတ္တာရေ

- ✳ နှစ်ရွာတစ်ရွာ၊ ဆက်ဆံရာ၊ မေတ္တာလိုရင်းသုံး
- ✳ မိတ်ဆွေချင်းသာ၊ ပေါင်းသင်းရာ၊ မေတ္တာအမြတ်ဆုံး
- ✳ အေးစေမြစေ၊ မေတ္တာရေ၊ သုံးလေ ရပ်ရွာသုံး
- ✳ မေတ္တာစိတ်ဓာတ်၊ လွန်မြင်မြတ်၊ လူနတ်အချစ်ဆုံး
- ✳ မေတ္တာရနံ့၊ ကြိုင်လှိုင်နံ့၊ သင်းပျံ့နှံ့ယမဆုံး
- ✳ မေတ္တာပန်းခိုင်၊ ကိုယ်စီကိုင်း၊ ဖက်ပြိုင်သူတို့ရုံး
- ✳ တစ်ဦးမေတ္တာ၊ တစ်ဦးမှာ၊ ရှည်ကြာရွံ့မမုန်း
- ✳ တရားပျောက်ကွယ်၊ မေတ္တာပြယ်၊ ကြီးငယ်အများမုန်း
- ✳ မေတ္တာနတ်ပန်း၊ ပန်ဆင်မြန်း၊ ရွှင်လန်းစိတ်နလုံး။

စံကင်းဆရာတော်

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင်မှုများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး သတ်မှတ်အချိန်ကာလအတွင်း အမြန်ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ရန်မှာကြား



ရန်ကုန် မေ ၁၇
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းသည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ ရောက်ရှိပြီး တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။
ရှေးဦးစွာ ဒုတိယသမ္မတအား ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး သင်တန်းဗဟိုဌာန၌ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှု ဆက်ကော်မတီ အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ လူမှုရေး ဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်သိန်း၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ လှမြင့်နှင့် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တည်ဆောက်ရေး

လုပ်ငန်း ဆက်ကော်မတီများမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှု၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား တိုးမြှင့်ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် နှလုံးဆေးကုသဆောင် တိုးချဲ့ တည်ဆောက်မည့် အခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။
ထို့နောက် ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဒုတိယသမ္မတက လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးပြီး ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံတည်ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများကို သတ်မှတ်ထားသော အချိန်ကာလအတွင်း အမြန်ပြီးစီးအောင် ဆက်လက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်စေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ၂

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး ခေတ်မီခွဲစိတ်ခန်းတွင် စက်ကိရိယာများ တပ်ဆင်ပြီးစီးမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အရည်အသွေးမီ မြွေဆိပ်ပြေဆေးစက်ရုံသစ်(အင်းစိန်) ဩဂုတ်လတွင် စွင့်လှစ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

ပျားပဒုံ ၃

အနောက်တောင်ပုတ်သုံလေ ဝင်ရောက်

နေပြည်တော် မေ ၁၇

လွန်ခဲ့သော ၂၄ နာရီအတွင်းက အနောက်တောင်ပုတ်သုံလေသည် မြန်မာနိုင်ငံတောင်ပိုင်း၊ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အရှေ့တောင်ပိုင်းဒေသများသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်း
အောက်တိုဘာလတွင် ဖွင့်မည်

စာ » ၂

ဘုရားဖူးများစွာ နေ့စဉ်လာရောက်ဖူးကြေ
ကျောက်စိမ်းစေတီတော်

စာ » ၉

ဆံ့မွယ်လေးတွေ သံစဉ်တေးလိပ်ပြာ

စာ » ၁၀

အသွင်သစ်! SMART စမတ် စွိုလာ ခြင်္ဂါက

✓ ခြင်္ဂါကို မလိုအပ်ချိန်တွင် ဘေးထိသို့ လိပ်သိမ်းထားနိုင်၍ ခြင်္ဂါတွင်းရှင်းသည်။

✓ သံဓမ္မေတက်ခြင်း၊ ဆွေးမြေ့ခြင်း၊ မရှိသော ဖိုင်ဘာဂလက်(၆) ခြင်္ဂါကသာ

ရန်ကုန် - 01 450 962
 - 09 431 44178
 - 09 79222 8860

ပန္နလေး - 09 2506 38611

ခြင်္ဂါ/တံခါး ဆိုင် ဖျှောင့်ကို အိမ်အရောက်တပ်ဆင်ပေးသည်။

ကားမှန် မှန်စတုဂံ နှင့် အက်ကြောင်းရှည် များကို အပိုင်၊ အပီ ဆေးထိုးပေးတဲ့

ပွန် ဒေါက်တာ

ရန်ကုန် | မန္တလေး
09 4211 51119 | 09 2506 38611
09 4500 54449 | 09 7987 97917

နဂါးနီ

ဘရိတ်ခါးဆူးကြိုးတပ်ဆင် ဖြန့်ချိရေး

သင့်လုံခြုံရေးအတွက် နဂါးနီ ကို စာစုပေးပါ။ အမျိုးအစားအလိုက် ဈေးနှုန်းပွင့်ပေးပါ။ စနစ်တကျ တပ်ဆင်ပေးသည်။

ဆိုင်း (၁) - အမှတ် (၇၆) သင်္ဃာတန်းလမ်း၊ တာပေမင်းသတိများအားသွင်းဆိုင်၊
ဆိုင်း (၂) - အမှတ် (၁) သံသုဗျာလမ်း၊ မြန်မာ့ဂျင်နီထီယာများအားသွင်းဆိုင်၊ တာပေမင်း

Ph: 01 450 783, 09 730 20031, 09 730 20032

ပြည်တွင်းရေးရာ

☆ ရွေးဖုံးမှ

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများနှင့်အတူ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး နှလုံးခွဲစိတ် နှင့်ဆေးကုသဆောင်နှင့် နှလုံးဆေးကုသဆောင်တိုးချဲ့တည်ဆောက်မှု မြေနေရာအခြေအနေ၊ တိုးချဲ့ငါးထပ်ဆောင်တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုနှင့် ခေတ်မီ ခွဲစိတ်ခန်း(Modular Operating Theatre)တွင် စက်ကိရိယာများ တပ်ဆင် ပြီးစီးမှု အထူးကြပ်မတ်ကုသဌာနများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ ဧပြီ ၂၇ ရက်က ဘယ်ဘက်လက်မောင်းအလယ်ခန့်မှ ပြတ်တောက်ပေးဒဏ်ရာရရှိခဲ့သဖြင့် တိုက်ကြီးဆေးရုံမှ ရန်ကုန်ဆေးရုံကြီးသို့ လွှဲပြောင်းပေးပို့ခဲ့သည့် လူနာအား လက်ပိုင်းဆိုင်ရာခွဲစိတ်ကုသဌာန ဌာနမှူး ဒေါက်တာခင်မောင်မြင့် ဦးဆောင် သည့် အဖွဲ့က ည ၇ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှ စတင်ခွဲစိတ်ကာ စုစုပေါင်းခွဲစိတ်ချိန် ခြောက်နာရီခန့်အတွင်း ပြတ်တောက်လက်မောင်းကို အောင်မြင်စွာ ပြန်လည် ဆက်ပေးနိုင်ခဲ့သည့် လူနာအား သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ (ယာပုံ)

ထို့နောက် ပင်မအဆောက်အအုံရှိ ပြုပြင်မွမ်းမံပြီးနေရာများတွင် လူနာများ ပြောင်းရွှေ့ချထားမှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဆေးဝါးကုသမှု ခံယူနေကြသည့် ပြည်သူများအား ကြည့်ရှုအားပေးကာ လိုအပ်သည်များကို ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ခုတင်(၁၅၀၀)ခန့် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးကို တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင် ရေးအတွက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ပြုပြင် မွမ်းမံပြင်ဆင်ရေးကော်မတီ၊ လုပ်ငန်းကော်မတီနှင့် ဆပ်ကော်မတီများ ဖွဲ့စည်း ကာ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကို အရှိန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး တိုးချဲ့ ငါးထပ်ဆောင် တည်ဆောက်ခြင်း၊ မူလပင်မအဆောက်အအုံ ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း၊ အရေးပေါ်ဆေးကုသဌာန တိုးချဲ့ပြုပြင်တည်ဆောက်ခြင်း၊ ကင်ဆာရောဂါ



ဆိုင်ရာ စက်ပစ္စည်းသစ်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ယင်းစက်ပစ္စည်းများ အတွက် အဆောက်အအုံသစ်များတည်ဆောက်ခြင်း၊ ဆေးပစ္စည်းစတိုနှင့် အောက်ဆီဂျင် Plant အသစ် ထပ်မံတည်ဆောက်ခြင်း၊ ကျန်းမာရေးစောင့် ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများတိုးမြှင့်ခြင်းနှင့် လူနာများစိုက်ထုတ်သုံးစွဲ

ကုန်ကျစရိတ် လျော့ချရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပြီး ပြည်သူများ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများ တိုးမြှင့်ရရှိအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

အရည်အသွေးမီ မြေဆိပ်ဖြေဆေးစက်ရုံသစ်(အင်းစိန်) ဩဂုတ်လတွင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

မြန်မာနိုင်ငံတွင် နှစ်စဉ်တောင်သူ လယ်သမားများ ကြုံတွေ့နေရသည့် မြေကိုက်ခံရမှု အန္တရာယ်ကာကွယ် ကုသရန်အတွက် မြေဆိပ်ဖြေဆေးများ လုံလောက်စွာ ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရန် ကောင်းမွန်သော ဆေးဝါးထုတ်လုပ်မှု စနစ်(GMP)နှင့်အညီ ထုတ်လုပ်နိုင် သည့်မြေဆိပ်ဖြေဆေးစက်ရုံသစ်ကို ဆေးဝါးစက်ရုံ(အင်းစိန်)ဝင်းအတွင်း အသစ် တည်ဆောက်လျက် ရှိရာ မကြာမီ အရည်အသွေးမြင့် မြေဆိပ် ဖြေဆေးများ လုံလောက်စွာဖြန့်ဖြူး ပေးနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။



စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့်

အတိုင်းအတာတစ်ခုထိသာ ထုတ် နိုင်ခဲ့သည်။ ယခုအသစ်တည်ဆောက် ပြီးစီးသည့် မြေဆိပ်ဖြေဆေးစက်ရုံ သစ်မှ အရည်အသွေးမြင့် မြေဆိပ် ဖြေဆေးများကို တစ်လျှင် အလုံး ရေ တစ်သိန်းထိ ထုတ်လုပ်နိုင် မည်ဖြစ်၍ မြေကိုက်ခံရသည့် လူနာများအတွက် ဆေးဝါးမလုံ လောက်မှုဘေးမှ ကျော်လွှားနိုင်ပြီး အသက်ဆုံးရှုံးမှုများကို ကာကွယ် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာ့ဆေးဝါးလုပ်ငန်း ဆေးဝါး

စက်ရုံ(အင်းစိန်)မှ ထုတ်လုပ်သည့် မြေဆိပ်ဖြေဆေးသည် အရည် အသွေးပြည့်မီပြီး မြေဆိပ်ဖြေဆေးကို အသုံးပြုသည့်အခါ တစ်လုံးမှ သုံးလုံး ထိသာ အသုံးပြုရပြီး ဝေဒနာသက်သာ ပျောက်ကင်းသည့် အနေအထားရှိ ကြောင်း သိရသည်။

“လောလောဆယ် ပြည်တွင်းမှာ လုံလောက်ဖို့ အဓိကပါ။ ပြည်ပ ကနေ ခန့်မှန်းခြေအရ ဆေးဝါးတန်ဖိုး ဒေါ်လာသန်း ၂၀၀ ခန့် နှစ်စဉ် သွင်းနေရတော့ ပြည်တွင်းလိုအပ် ချက်ကိုပဲ အဓိကထားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကော်ပိုရေးရှင်းအသွင် ဆောင်ရွက်ရေး ဒါထက်ကြီးမားတဲ့ Capacity ရှိလာရင် ပြည်ပအထိ ဆေးဝါးတွေကို ဖြန့်ဖြူးပေးသွား ဖို့ ရည်မှန်းချက်ရှိပါတယ်” ဟု ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဆိုသည်။

မြန်မာ့ဆေးဝါးလုပ်ငန်း ဆေးဝါး စက်ရုံ(အင်းစိန်)မှ မြေဆိပ်ဖြေဆေး အပါအဝင် ဆေးဝါးအမျိုးအစားပေါင်း ၁၆၃ မျိုး ထုတ်လုပ်နေပြီး လက်ရှိ ထုတ်လုပ်မှုသည် ပြည်တွင်းဈေးကွက် ကို အဓိကဖြန့်ဖြူးနေကြောင်း အဆိုပါစက်ရုံသည် နိုင်ငံတော် အတွက် ဝင်ငွေရရှိနေသည့် ဆေးဝါး ထုတ်လုပ်ရေး စက်ရုံဖြစ်ကြောင်း

သတင်း - မင်းသစ်
ဓာတ်ပုံ - ရဲထွဋ်

သိရသည်။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ဆေးဝါး လုပ်ငန်း ဆေးဝါးစက်ရုံ(အင်းစိန်)မှ နိုင်ငံ၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍတွင် အကျိုးပြုသည့် ဆေးဝါးထုတ်လုပ် ရေးစက်ရုံဖြစ်ရန် ကြိုးပမ်းဆောင် ရွက်လျက် ရှိရာ မြေဆိပ်ဖြေဆေး စက်ရုံသစ်ကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် စတင် တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ် ဩဂုတ်လ တွင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ တောင်သူလယ်သမားများ နှစ်စဉ် ကြုံတွေ့နေရသည့် မြေကိုက်ခံရမှု ကြောင့် အသက်အန္တရာယ်ဆုံးရှုံးမှု ဘေးမှ ကင်းဝေးနိုင်တော့မည်ဖြစ် သည်။

၁၉၅၄ ခုနှစ်မှ စတင်တည်ဆောက် ခဲ့သည့် ရန်ကုန်မြို့ အင်းစိန်မြို့နယ်ရှိ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ဆေးဝါး လုပ်ငန်း ဆေးဝါးစက်ရုံ(အင်းစိန်)မှ နိုင်ငံ၏ကျန်းမာရေးကဏ္ဍအတွက် ပြည်တွင်းဆေးဝါး လိုအပ်ချက်အား ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် ယနေ့တိုင် ဆေးဝါးများထုတ်လုပ်လျက်ရှိသည်။

သဘာဝအခြေခံခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဖရင့် အကြိုသတင်းစာရှင်းလင်း

နေပြည်တော် မေ ၁၇

မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အထောက် အကူပြုစေမည့် မြန်မာနိုင်ငံ သဘာဝနယ်မြေ ဒေသများအတွင်း သဘာဝအခြေခံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဖရင့်(International Conference on Ecotourism in Protected Area)ကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တောင်တန်းဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပေါင်းစပ်ဗဟိုဌာန International Centre for Integrated Mountain Development (ICIMOD) ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့် ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွား လာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တော ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ပူးတွဲလက်ခံ၍ မေ ၁၉ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိ နေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ကွန်ဖရင့်ကျင်းပမည့်အစီအစဉ်အတွက် အကြိုသတင်းစာ ရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ Kempinski Hotel ၌ ကျင်းပခဲ့ရာ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၊ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ တောင်တန်းဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပေါင်းစပ်ဗဟို ဌာန (ICIMOD)မှ တာဝန်ခံပုဂ္ဂိုလ်များက တက်ရောက်လာသော ပြည်တွင်း သတင်းမီဒီယာများအား ကွန်ဖရင့်ကျင်းပရခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြန်ကြားပေး ခြင်းနှင့် သိရှိလိုသည်များ ပြန်လည်ဖြေကြားပေးခြင်းတို့အား ပြုလုပ်ပေး ခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံ သဘာဝနယ်မြေဒေသအတွင်း သဘာဝအခြေခံခရီးသွား လုပ်ငန်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဖရင့်သို့ နိုင်ငံပေါင်း ၂၀ ကျော်မှ ကိုယ်စားလှယ်စုစုပေါင်း ၂၀၀ ကျော် တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး သဘာဝအခြေခံခရီးသွားလုပ်ငန်းသည် ပိုမိုကောင်းမွန်သော အသက်မွေး ဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ပိုမိုခိုင်မာလာစေခြင်း၊ သင့်တော်ကောင်းမွန်သော ပတ်ဝန်းကျင်ဖြစ်လာစေရန်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခြင်းစသည့် ယန္တရားတစ်ခုအသွင် ဖြစ်ပေါ်လာစေရေး အဓိကထားဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

(ကြေးမုံ)

ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် တွေ့ဆုံရှင်းလင်း

နေပြည်တော် မေ ၁၇

နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမျိုးညွန့်သည် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇမျှသီရိမြို့နယ် သပြေကုန်းရပ်ကွက် အောင်သိဒ္ဓိဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရပ်ကွက်နေပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ နေပြည်တော်

ကောင်စီမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် သပြေကုန်းရပ်ကွက်နေ အိမ်ခြေ ၇၃၀ အား အိမ်သွယ်ရေတိုင်စနစ်ဖြင့် ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက် နေမှုအပေါ် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ရေသန့်ဌာနမှ ဌာနမှူး ဦးလှမိုးထွန်းက ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုများ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ဦးမျိုးညွန့်က နေပြည်တော် ကောင်စီမှ ပြည်သူများအပေါ် စေတနာထားရှိဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နေပြည်တော်ကောင်စီဝင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ရွှေကြွာပင်ရပ်ကွက် အောင်ရတနာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတိုက်တွင် ရပ်ကွက်နေပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ရပ်ကွက်အတွင်း ကတ္တရာလမ်းခင်းမည့်

အခြေအနေများနှင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆောင်ရွက်ချက်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ နန်းဦးကျောင်းတိုက်တွင် ကျင်းပသည့် ဓမ္မစကားလင်ကျောင်း တော်ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ သွားရောက်၍ သင်ကြားရေးအထောက်အကူပြု ပစ္စည်းများ ပေးအပ်နေမှုနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ သရုပ်ဖော် သံပြိုင်ကဗျာရွတ်ဆိုနေမှုများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိရပ်ကွက် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများရှိ စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ အရာရှိ အရာထမ်း၊ ဝန်ထမ်းမိသားစုများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ၏ လိုအပ်ချက်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

တရုတ်သမ္မတ ရှိကျင့်ဖျင်နှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီတို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

ပေကျင်း မေ ၁၇

တရုတ်သမ္မတ ရှိကျင့်ဖျင်သည် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီတို့ တနင်္ဂနွေနေ့က ပေကျင်းမြို့တော်တွင် လက်ခံတွေ့ဆုံခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာလတွင် ၎င်း၏ အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်မည်ခရီးစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်းက အမေရိကန်သမ္မတ ဘာရက် အိုဘားမား၏ တရုတ်နိုင်ငံခရီးစဉ်ကို သတိတရဖျင့် ရှိကျင့်ဖျင်က လာမည့် စက်တင်ဘာလတွင် အမေရိကန်သမ္မတနှင့် ထပ်မံတွေ့ဆုံ၍ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးနှင့် အခြားသောပြဿနာများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများတိုးမြှင့်ရေး၊ နှစ်နိုင်ငံပြည်သူများနှင့် ကမ္ဘာ့ပြည်သူများအကျိုးစီးပွားအတွက် ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ဆွေးနွေးနိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

“ကျွန်တော့်အမြင်အရတော့ တရုတ်-အမေရိကန် ဆက်ဆံရေး တည်တည် ငြိမ်ငြိမ်ရှိနေဆဲပါ။ တရုတ်-အမေရိကန် ဆက်ဆံရေးပုံစံသစ်မှာ အကျိုးဖြစ် ထွန်းမှုတွေရှိနေပါတယ်” ဟု ရှိကျင့်ဖျင်က ပြောကြားသည်။

တိုက်တွန်းအားပေး

ရှိကျင့်ဖျင်သည် ဂျွန်ကယ်ရီနှင့်တွေ့ဆုံစဉ် ကုန်သွယ်ရေး၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေး၊ အပြန်အလှန်သွားလာလည်ပတ်ရေး၊ စွမ်းအင်ကဏ္ဍ၊ စစ်ဘက်ဆက်ဆံရေးနှင့် ပြည်သူ့အချင်းချင်းဆက်ဆံရေးတိုးတက်စေရန် အလေးထားဆွေးနွေးပြောကြား ခဲ့သည်။ တရုတ်နှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံတို့သည် ဒေသတွင်းနှင့် ကမ္ဘာ့ရေးရာ ပြဿနာတို့တွင်လည်း ရင်းနှီးနှီးဆက်ဆံလျက်ရှိပြီး လက်တွေ့ကျသော နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ချက်များကို ပိုမိုတိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် ရှိကျင့်ဖျင်က တိုက်တွန်းအားပေးခဲ့သည်။

ဂျွန်ကယ်ရီကလည်း ရှိကျင့်ဖျင်နှင့် တွေ့ဆုံစဉ် ရာသီဥတုပြောင်းလဲလာမှု၊ အီဘိုလာရောဂါတိုက်ဖျက်မှု၊ အီရန်နျူကလီးယားအရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုတိုးတက်ကောင်းမွန်လာမည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း ပြန်လည်ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။

ဆင်ဟွာ။



အာတိတ်ဒေသ ညစ်ညမ်းမှုကာကွယ်ရေးစည်းမျဉ်း လုံလောက်မှုမရှိဟုဆို



Photo: Brunel Times/ANN

လန်ဒန် မေ ၁၇
တောင်ပိုင်းရိုးစွန်းနှင့် မြောက်ပိုင်းရိုးစွန်းမှ ရေများ သင်္ဘောများကြောင့် မသန့်မရှင်းဖြစ်ခြင်းမှ ကာကွယ်ရန် ညွှန်ကြားချက် အသစ်များကို အတည်ပြုလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ယနေ့သတင်းများတွင် ဖော်ပြသည်။

ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သူများက အဆိုပါစည်းမျဉ်းများမှာ ပြည့်စုံလုံလောက်မှုမရှိဟု ဆိုသည်။ လာမည့် ဆယ်စုနှစ်အတွင်း ပင်လယ်ရေလမ်းကြောင်းအသစ် ပေါ်ပေါက်မည်ဟု မျှော်လင့်ရသော အာတိတ်ဒေသတွင် ခိုင်မာသော ပိုလာတိုစုပဒေတစ်ရပ် အရေးပေါ် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း ဒီပလိုမာဒီအာတိတ်ဒေသ ပြောသည်။

ပေါ်ပေါက်မည်ဟု မျှော်လင့်ရသော အာတိတ်ဒေသတွင် ခိုင်မာသော ပိုလာတိုစုပဒေတစ်ရပ် အရေးပေါ် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း ဒီပလိုမာဒီအာတိတ်ဒေသ ပြောသည်။

အမေရိကန်အထူးတပ်များ အိုင်အက်စ် ထိပ်တန်းခေါင်းဆောင်တစ်ဦးကို သုတ်သင်

ဝါရှင်တန် မေ ၁၇

အမေရိကန်အထူးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဆီးရီးယားနိုင်ငံအရှေ့ပိုင်းသို့ ဝင်ရောက်၍ အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ(အိုင်အက်စ်)၏ ထိပ်တန်းအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးကို သုတ်သင်ရှင်းလင်းကာ ၎င်း၏ ဇနီးကို ဖမ်းဆီးခဲ့ကြောင်း ပင်တဂွန်က ယနေ့ ပြောကြားသည်။

ခေါင်းဆောင်အဘူဆေယက်သည် အိုင်အက်စ်၏စစ်ရေးတွင် အဓိက အခန်းကဏ္ဍမှပါဝင်ပြီး အိုင်အက်စ်၏ ရေနံ၊ ဓာတ်ငွေ့နှင့် ဘဏ္ဍာရေးလုပ်ငန်းများကိုလည်း ညွှန်ကြားနေသူဖြစ်ကြောင်း ပင်တဂွန်၏ ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့များနှင့် အပြန်အလှန်ပစ်ခတ်ကြရာတွင် သေဆုံးသွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ကြေညာချက်တွင် ပါရှိသည်။ အဲလ်-အမာတွင် ပြုလုပ်ခဲ့သော ယင်းစစ်ဆင်ရေးကို သမ္မတ ဘာရက်အိုဘားမားက ခွင့်ပြုပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အီရတ်နိုင်ငံ၌ အခြေစိုက်သော အထူးတပ်ဖွဲ့ဝင် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်သည်။ စစ်ဆင်ရေးတွင်ပါဝင်သော အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးတစ်ယောက် မှ သေဆုံးခြင်း၊ ဒဏ်ရာရရှိခြင်းမရှိဟု အိမ်ဖြူတော်က ပြောကြားသည်။

အဘူဆေယက်၏ ဇနီး အိမ်ဆေယက်သည် အိုင်အက်စ်အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦး ဖြစ်သည်ဟု သံသယရှိကြောင်း ၎င်းတို့ ခိုင်းစေနေသော ယဇီးဒီးအမျိုးသမီး ငယ်တစ်ဦးကိုလည်း ကယ်တင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း အိမ်ဖြူတော်က ဆက်လက် ပြောကြားခဲ့သည်။ အိမ်ဆေယက်ကို အီရတ်နိုင်ငံရှိ စစ်ဘက်ထောင်တစ်ခုတွင် ထိန်းသိမ်းထားခဲ့သည်။

အမေရိကန်အစိုးရတပ်များသည် ဒီယာ-အဲလ်-ရီအာရီ အကြီးဆုံး ရေနံမြေကို တိုက်ခိုက်၍ ရေနံဝန်ကြီးတစ်ဦးအပါအဝင် အိုင်အက်စ်တိုက်ခိုက်ရေးသမား အနည်းဆုံး ၄၀ ကို သတ်ဖြတ်သွားခဲ့ကြောင်း ဆီးရီးယားအစိုးရပိုင် မီဒီယာများက စောစောပိုင်းတွင် ကြေညာခဲ့သည်။

ရိုက်တာ။

အာဖဂန်နစ္စတန်တွင် အီးယူမှ ယာဉ်တစ်စီး အသေခံပုံးခွဲတိုက်ခိုက်ခံရ

ကဘူး မေ ၁၇

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ မြို့တော် ကဘူး၏ အဓိကလေဆိပ်အနီးတွင် မေ ၁၇ ရက်က အသေခံကားပုံးခွဲသို့ တစ်ဦးက ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့မှ ယာဉ်တစ်စီးကို ပုံးခွဲတိုက်ခိုက်ရာ လူသုံးဦးထက်မနည်းသေဆုံးကြောင်း၊ သေဆုံးသူများမှာ အာဖဂန်နိုင်ငံသား နှစ်ဦးနှင့် ဗြိတိန်နိုင်ငံသားတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း အာဖဂန်တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

ဥရောပသမဂ္ဂရဲတပ်ဖွဲ့မှ ယာဉ်အား ၎င်းတို့အဖွဲ့ ဗုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း အာဖဂန်တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။ ဥရောပသမဂ္ဂ ရဲအဖွဲ့သည် အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၏ တရားဥပဒေထိန်းသိမ်းရေး အာဏာပိုင်များအား အကြံပေးတာဝန် ထမ်းဆောင်နေခြင်းဖြစ်သည်။

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတစ်ဝန်းမှ နိုင်ငံခြားတပ်ဖွဲ့ဝင်အများစုသည် ယမန်နှစ်အတွင်းက ဆုတ်ခွာရပ်သိမ်းပြီး အာဖဂန်တပ်ဖွဲ့များအား သင်တန်းများပို့ချပေးရန် တပ်ဖွဲ့ဝင်အနည်းငယ် သာကျန်ရှိချိန်မှစတင်ကာ သောင်းကျန်းသူများက နိုင်ငံတစ်ဝန်းသို့ ဗုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်မှုများ အရှိန်မြှင့်လုပ်ဆောင်လာခဲ့သည်။

ဥရောပသမဂ္ဂရဲတပ်ဖွဲ့မှ တာဝန် ထမ်းဆောင်နေသော ယာဉ်တစ်စီး မြို့တော် ကဘူးမြို့ လေဆိပ်အနီး ဗုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်ခံရကြောင်း

ယင်းအဖွဲ့၏ ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူ အမျိုးသမီး ဆရီဟက်ဘာကိုနက အတည်ပြုပြောကြားသည်။ ဥရောပသမဂ္ဂရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးမှာ လုံခြုံစိတ်ချရသောနေရာတွင် ရှိနေပြီး ထိုခိုက်ခဏ်ရာပြင်းထန်မှုမရှိကြောင်း အခြားတစ်ဦးမှာမူ အဆိုပါယာဉ်ဖြင့် ခရီးသွားနေစဉ် တိုက်ခိုက်ခံရမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ၎င်းကပြောကြားသည်။

ရိုက်တာ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် မူဝါဒဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် မေ ၁၇ - ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် မူဝါဒဆိုင်ရာလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို မေ ၁၄ ရက်တွင် နေပြည်တော်ရှိ ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသောင်းတင်က ယနေ့အစည်းအဝေးသည် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ အတွက် ပြည့်စုံသော Master Plan ရေးဆွဲနိုင်ရေးအတွက် လုပ်ငန်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသူများကို ဖိတ်ခေါ်၍ ပထမဦးဆုံးပြုလုပ်သည့် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးဖြစ်ကြောင်း၊ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍတွင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများစွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် အတွက် ပြည်သူများစွမ်းရည်

သက်သာစွာဖြင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ လွယ်လင့်တကူရရှိ နိုင်ပြုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆက်သွယ်ရေး ဈေးကွက်တွင် နိုင်ငံတကာအော်ပရေ တာများလည်း ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင် ခွင့်ရရှိလာပြီ ဖြစ်သည့်အတွက် နိုင်ငံတော် ဝင်ငွေတိုးတက်မှုကို များစွာအထောက်အကူပြုပါကြောင်း၊ ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍအရှိန်အဟုန်မြှင့် စနစ်တကျ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက် ပေးသွားမည်ဖြစ် ပါကြောင်း၊ ယနေ့တက်ရောက်လာ ကြသည့် အမျိုးသားဆက်သွယ်ရေး အကြံပေးကော်မတီနှင့် ဝန်ကြီးဌာန အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လိုင်စင်ရ ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများတက် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍအတွက် ပိုမို ပြည့်စုံသော Master Plan

ပေါ်ထွက်လာနိုင်ရေး ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အကြံပြုဆွေးနွေးပေးစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ World Bank Consultant မှ တာဝန်ရှိသူက Telecom Sector Master Plan နှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်မည့်အစီ အစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ တက်ရောက်လာသည့် လိုင်စင်ရ ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူ အသီးသီး ကလည်း သိလိုသည့်အချက်များနှင့် လုပ်ဆောင်သင့်သည့် လုပ်ငန်း စဉ်များအား အကြံပြုဆွေးနွေး တင်ပြကြသည်။ အစည်းအဝေးသို့ သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ စန်းလွင်၊ ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာနနှင့် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေး လုပ်ငန်းမှ ဌာနကြီးမှူးများ၊ ဆက်သွယ် ရေးနှင့်ပတ်သက်သော လိုင်စင်ရ ကုမ္ပဏီများမှ တာဝန်ရှိသူများတက် ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။

(သတင်းစဉ်)



မိုးဦးလေဦးတွင် ဝန်တင်မျဉ်းထက်ကျော်လွန်၍ ခရီးသည်နှင့်ကုန်ပစ္စည်းများ မတင်ဆောင်ရန် ရေယာဉ်များစစ်ဆေးရာတွင် အလေးပေးစေလို

ရန်ကုန် မေ ၁၇ - မြန်မာပြည်တွင်း နေရာဒေသအချို့တွင် မေ ၁၆ ရက်က မိုးရွာသွန်းမှု စတင်ရှိလာပြီး မုတ်သုံလေစတင် ဝင်ရောက်လာသည့် ရေလမ်းခရီးတွင် ရေယာဉ်များ ခုတ်မောင်းရာတွင် ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရန် ပိုမို အလေးထားလုပ်ဆောင်လာရန် လိုအပ်လာသည်။ မတ်လကုန်ပိုင်းမှစ၍ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းတွင် နေ့စဉ် ရေ ယာဉ်ကြွခိုင်းမှု စစ်ဆေးခြင်း၊ ခရီးသည်နှင့် ကုန်ပစ္စည်းများ သတ်မှတ်ချက်ထက် ပိုမိုတင်ဆောင်ရေး၊ အသက် ကယ်အင်္ကျီလုံလောက်စွာ ပါရှိရေးတို့ကို စစ်ဆေးဆောင် ရွက်နေမှုများရှိနေသည်ဟု ရေယာဉ်ပိုင်ရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။

နေ့စဉ် ခရီးသည်နှင့် ကုန်ပစ္စည်းအများဆုံးတင်ဆောင် သော သင်္ဘောအရေအတွက် အများဆုံးခရီးစဉ်မှာ ရန်ကုန်မော်ကျွန်းခရီးစဉ်ဖြစ်သည်။ ပျမ်းမျှဝင်းဝန်းကျင် တွင်ရှိသည်။ ဒုတိယအများဆုံးခရီးစဉ်မှာ ရန်ကုန်-ဖျာပုံ ခရီးစဉ်ဖြစ်ပြီး ပျမ်းမျှတစ်စင်းနှုန်းသာ သင်္ဘောထွက်ရှိမှုရှိ သည်ဟု ရန်ကုန်-မော်ကျွန်း ပြေးဆွဲနေသော သင်္ဘော တာဝန်ခံတစ်ဦးက ပြောသည်။

ရန်ကုန်တွင် ဆန်ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လာမှု နယ်မှ ဆန်တင်ပို့မှုများလာသဖြင့် ဆန်တင်အိတ် တန်ဆာအကျပ် ၂၅၀ နှုန်းရှိရာမှ ယခုအခါ ကျပ် ၃၀၀ မှ ကျပ် ၄၀၀ အတွင်း ပေးလာရသည်ဟု ဆန်တင်ပို့သူတစ်ဦးက ပြောသည်။ မေလ ဒုတိယပတ်ကုန်နှင့် တတိယပတ်အတွင်း ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းရှိ ဗောတံတားအချို့တွင် ဆိုက်ကပ်ထား သော ရန်ကုန်အဝင်ရေယာဉ်အချို့၏ ကုန်တင်ဆောင်ထား သည့်အနေအထားကိုကြည့်ခြင်းဖြင့် ဝန်တင်မျဉ်းအနေ အထားကို အလေးမထားသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ဘေး အန္တရာယ်ကင်းစွာ သွားလာနိုင်ရေး ရေယာဉ်တစ်စီးချင်း၏ ခရီးသည်နှင့် ကုန်တင်ဆောင်မှုများကို ပြည့်စုံစွာ စစ်ဆေးခြင်း သင်္ဘောများတွင် ချိတ်ဆွဲထားသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ပုဂ္ဂလိကရေယာဉ်များတွင် ယင်းသို့ဖော်ပြထားမှုအားနည်း နေဆဲဖြစ်သည်ဟု ခရီးသည်တစ်ဦးက ပြောသည်။

ရေယာဉ်တစ်စင်းချင်း၏ အတိုင်းအတာပေါ်မူတည်၍ သစ်သားတန်းအနီး(ဖောင်းတန်းအနီး)အောက် ရေယာဉ် အလယ်ပိုင်း၏ အကွာအဝေးမညီမျှတွင်နေထိုင်နေရမည် ဟု သက်ဆိုင်ရာမှ တွက်ချက်ညွှန်ကြားပေးသည်။ ယင်း အတိုင်းရေးဆွဲထားကြရသည်။ ရေယာဉ်တိုင်း ဝန်တင်မျဉ်း ကိုအလေးထားပြီး ဝန်တင်မျဉ်းထက်ကျော်လွန်၍ ခရီးသည်နှင့် ကုန်ပစ္စည်းများ တင်ဆောင်ခွင့်မရှိပါ။ ဝန်တင်မျဉ်းထက် ကျော်လွန်၍ တင်ဆောင်ခတ်မောင်းပါက ရေယာဉ်များအနေဖြင့် အထူးသဖြင့် မိုးဦးလေဦး ယခု ကာလများတွင် စိုးရိမ်ရရာ ဝန်တင်မျဉ်းကို အလေးထား၍ ဝန်တင်မျဉ်းထက်ကျော်လွန်၍(အရပ်အခေါ်) ဖောင်း ရေတိုက် တင်ဆောင်ပြေးဆွဲမှုမရှိစေရန် အဓိက အလေး ထားစစ်ဆေးပေးရန် လိုအပ်သည်ဟု ရန်ကုန်-မော်ကျွန်း ခရီးစဉ်တွင် ပြေးဆွဲနေသော နှစ်ထပ်ရေယာဉ်ပိုင်ရှင် ဦးသောင်းဟန်က ပြောသည်။

မောင်စေအောင်



တောင်ကြီးမြို့ ဗိုလ်ချုပ်လမ်းမီးပွိုင့်များ အချက်ပြန်ပါတ်များ ကောင်းမွန်ထင်ရှားစွာရှိစေချင်

တောင်ကြီး မေ ၁၇ - တောင်ကြီးမြို့ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း တစ်လျှောက် တပ်ဆင်ထား

သောမီးပွိုင့်များတွင် အချက်ပြ ကောင်းမွန်စွာ မရှိတော့ဘဲ

ရုတ်တရက် အနီ၊ အစိမ်းများဖြစ်ပေါ် နေသဖြင့် သွားလာနေကြသော မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ် များအတွက် အလွန်ပင်အန္တရာယ် များသည့်အနေအထား ဖြစ်နေပါ သည်။ ထို့ကြောင့် မလိုလားအပ်သော ယာဉ်အန္တရာယ်များ မဖြစ်ပေါ် မကြုံတွေ့စေရန် လမ်းတစ်လျှောက် လုံးတွင် ရှိနေသောမီးပွိုင့်များ၏ အချက်ပြန်ပါတ်များကို ပြန်လည် ကောင်းမွန်မှုရှိနေစေရန် အမြန်ဆုံး ပြုပြင်ပြင်ဆင်သင့်ပါကြောင်း အကြံပြု တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

K Z L M (တောင်ကြီး)

ဥတုရာသီ တောက်မို၏

သားများ(မြောက်)ကျေးရွာ၌ လေပြင်းများ တိုက်ခတ် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်း၍ အဆောက်အအုံများပျက်စီး

နတ်မောက် မေ ၁၇ - မကွေးတိုင်းဒေသကြီး နတ်မောက် မြို့နယ် သားများ(မြောက်)ကျေးရွာ တွင် မေ ၁၆ ရက် ညနေ ၄ နာရီခန့်က လေပြင်းတိုက်ခတ်ရာ လူနေ အဆောက်အအုံ ၂၁ လုံး၊ ဘုန်းတော် ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံနှင့်ညောင်ပင် ပိ၍ညက်တော်ခြောက်ပေရှိ ရုပ်ပွား စေတီတော် ပျက်စီးပြိုလဲခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သားများ(မြောက်)ကျေးရွာတွင် လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် နေအိမ်

အချို့ အမိုးလန်ခြင်း၊ အိမ်ပြိုခြင်း၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရှိ ဓမ္မာရုံ အမိုး လန်ခြင်းနှင့် စေတီတော်ပြိုလဲပျက်စီး ခြင်းတို့ကို မေ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက နတ်မောက်မြို့နယ်အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးဌေးအောင်၊ မြို့နယ် အထောက်အကူပြု ကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး အမှု ဆောင်အရာရှိ ဦးသိန်းဌေး၊ မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူး ဦးစိုးမင်းထွန်း၊ မြို့နယ်လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံ

တင်ရေးဦးစီးဌာနဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော် မင်း၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာန ဦးစီး မှူး ဦးစောမောင်နှင့် နတ်မောက် မြို့နယ် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ သည်။ လူနေအိမ်အဆောက်အအုံ၊ ဘုန်း တော်ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံနှင့် စေတီ တော် ပျက်စီးမှုမှာ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၅၅၄၉၅၀ တန်ဖိုး ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ ကြောင်းသိရသည်။

(လှဝင်း)



ပြည်တွင်းရေးရာ

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တွင် မုန်တိုင်းဖြစ်ပေါ်မည့်အခြေအနေများ ပြစ်ပေါ်

ကျော်သောင်း မေ ၁၇
ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော်အတွင်း မုန်တိုင်းဖြစ်ပေါ်မည့်အခြေအနေများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း မေ ၁၇ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဖော်ပြထားသည့် မြန်မာနိုင်ငံ မိုးလေဝသပညာရှင် ဒေါက်တာ ထွန်းလွင်၏ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာမှတစ်ဆင့် သိရသည်။

အနောက်တောင်ပိုင်းနှင့်ဆက်စပ်နေသည့် အနောက်အလယ်ပိုင်းတို့ထဲတွင် မုန်တိုင်းဖြစ်နိုင်ခြေ အလားအလာ ၆ရာခိုင်နှုန်းမှ ၈ရာခိုင်နှုန်းအထိရှိလာနေပြီဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း၊ School of Earth and Atmospheric Sciences, Georgia Institute of Technology ကထုတ်ပြန်သည့် CFAN ခန့်မှန်းမှုအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အနောက်အလယ်ပိုင်းတွင် မေ ၂၂ ရက်မှ ၂၄ ရက်အတွင်း မုန်တိုင်းငယ်တစ်ခုဖြစ်လာနိုင်ခြေ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ သေချာနေပြီဟု ခန့်မှန်းထားကြောင်း၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံမိုးလေဝသဌာန

မှလည်း မေ ၂၂ ရက်မှ ၂၄ ရက်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံအနောက်မြောက်ပိုင်းဒေသများဆီသို့ အနောက်ဘက်မှ ရွေ့လျားလာမည့် လေစိုင့်ဝဲ(ကုန်းတွင်းမုန်တိုင်း)ကြောင့် လေပြင်းများ တိုက်ခတ်နိုင်ပြီးမိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းနိုင်ကြောင်း ခန့်မှန်းဖော်ပြပါရှိသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအနောက်မြောက်ဘက် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းဒေသနေပြည်သူများ သတိထားကာ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ထုတ်ပြန်ကြေညာမည့် မိုးလေဝသတင်းများအား စောင့်ကြည့်လေ့လာကြရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ထားကြောင်း သိရသည်။

ကျော်စိုး(ကျော်သောင်း)



မုန်တိုင်းအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်မှု လွိုင်ကော်၌ ပြုလုပ်

လွိုင်ကော် မေ ၁၇
ကမ္ဘာကြီးပူဇော်လှူဒါန်းမှုနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုများကြောင့် ဖောစနစ်များ ပျက်ပြားပြီး သဘာဝဘေးများ ဖြစ်ပွားမှု ပိုမိုများပြားလာလျက်ရှိရာ ကမ္ဘာနှင့် အဝန်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်လျော့ကျနိုင်ရေးအတွက် ပိုမိုအလေးထားလုပ်ဆောင်လာကြသည်။

လွိုင်ကော်မြို့ နန်းကွတ်ကျေးရွာ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ (အပေါ်ပုံ)
ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းတွင် နန်းကွတ်ကျေးရွာ အိမ်ခြေ ၃၅၀၊ အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၃၅၂ စု၊ လူဦးရေ ၁၀၀၃ ဦး ရှိပြီး တက်ရောက်အင်အား ၃၀၀ ကျော်တို့တက်ရောက်ပြီး ကား၊ ထော်လာဂျီ၊ ဆိုင်ကယ်များဖြင့် သယ်ဆောင်ပြီး ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် ချီကယ်ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းအတွင်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးခြင်း၊ လူဦးရေစာရင်းများ ကောက်ယူခြင်း၊ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် အသိပညာပေးလုပ်ငန်းများဟောပြောဆောင်ရွက်ခြင်း၊ စားသောက်ဖွယ်ရာ

များ ပေးဝေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကယားပြည်နယ် လွိုင်ကော်ရှိ နန်းကွတ်ကျေးရွာသည် လေဘေးနှင့် ရေဘေးခံစားရသောဒေသတစ်ခုဖြစ်သောကြောင့် ၎င်းဒေသအား ရွေးချယ်၍ ပြည်သူများပူးပေါင်းပါဝင်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ မုန်တိုင်းဘေး အန္တရာယ်ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းဖြင့် ပြည်သူများအတွက်သဘာဝဘေး အသိပညာ ဗဟုသုတများရရှိစေပြီး ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်လာချိန်တွင် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ပြန်လည် တုံ့ပြန်နိုင်ခြင်းနှင့် ပြည်သူများပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်တတ်သော အလေ့အထတိုးပွားစေရန်အတွက် ယခုလို ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကယားပြည်နယ် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်မင်းက ပြောသည်။

ခရိုင်မြန်/ဆက်

Public Digital Library Service စက်များတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုရန် ဝတ္ထု၊ သုတ၊ ရသ၊ ကာတွန်းစာအုပ် စာစောင်များ၏ Electronic Version များ လျှော့ဒီဂျစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

နေပြည်တော် မေ ၁၇
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်များရှိ စာကြည့်တိုက်များ၊ ကိုယ်အားကိုးစာကြည့်တိုက်များနှင့် လူစည်ကားရာနေရာများ (သင်္ဘောဆိပ်၊ လေဆိပ်၊ ဘူတာရုံ၊ ကားဂိတ်၊ ဆေးရုံ၊ တက္ကသိုလ်) စသည်တို့တွင် Laptop များ၊ Mobile Phone များ၊ Tablet များဖြင့် Wifi စနစ်ကိုအသုံးပြု၍ အလွယ်တကူ ဖမ်းယူကြည့်ရှုနိုင်ရန်အတွက် Public Digital Library Service (PDLs) စက်ကို စာအုပ် ၇၁၂၅ ပါဝင်သော စက်စုစုပေါင်း အလုံးရေ ၆၀၀ အား ဝယ်ယူတပ်ဆင်ပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးမှ မြို့နယ်အသီးသီးရှိ လူစည်ကားရာ နေရာများတွင် ပြည်သူများအနေဖြင့် စာပေဗဟုသုတများ အလွယ်တကူ ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရန်အတွက် Public Digital Library Service စက် အလုံး ၂၀၀ ကို ထပ်မံ တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်ပေးသွားရန်ရှိပြီး စာဖတ်ရှုလေ့လာသူများ အနေဖြင့် မိမိတို့ကိုယ်တိုင် လေ့လာဖတ်ရှုရန်အတွက်သာ အသုံးပြုပါရန် (Fair Use) နှင့် တစ်ဆင့်ဖြန့်ဝေခြင်း၊ ကူးယူပုံနှိပ်ထုတ်ဝေခြင်း၊ တစ်ဆင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်းတို့ မပြုရန် မေတ္တာရပ်ခံ ဖော်ပြသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

သောက်သုံးရေသန့်များ လျှော့ဒီဂျစ်

တွဲတေး မေ ၁၇
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် တွဲတေးမြို့နယ် ဂျောင်ပိုင်ကြီးကျေးရွာတွင် အပူချိန်မြင့်မားလာသောကြောင့် သောက်သုံးရေကန်များ ခန်းခြောက်သွားသဖြင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများ သောက်သုံးရေသန့်များ ပြတ်လပ်လျက် ရှိရာ မေ ၁၆ နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် အလုံမြို့နယ် ဆင်မင်းရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းထွန်းဦးဆောင်၍ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် စေတနာရှင်များက ရေသန့်ဘူးတစ်လီတာ ခြောက်လုံးကတ် ၇၅၀ နှင့် ရေသန့်ဘူးကြီး ၁၄၀ တို့ကို တွဲတေးမြို့နယ် ဂျောင်ပိုင်းကြီးကျေးရွာသို့ သွားရောက်လျှော့ဒီဂျစ်ရာ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးက လက်ခံရယူပြီး ကျေးရွာနေပြည်သူများကို သောက်သုံးရေများ ပြန်လည်ပေးလျှော့ကြောင်းသိရသည်။

တင်မောင်ဦး(အလုံ)

ပြည်မြို့၌ သူနာပြုနှင့် သားဖွားသင်တန်းကျောင်း သုံးထပ်စာသင်ဆောင်သစ်ဖွင့်

ပြည် မေ ၁၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး(အနောက်ပိုင်း) ပြည်မြို့၌ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်းကျောင်း သုံးထပ်စာသင်ဆောင် အသစ်ဖွင့်လှစ်ပွဲနှင့် သူနာပြုဒီပလိုမာ အသစ်ဖွင့်လှစ်ပွဲနှင့် သူနာပြုဒီပလိုမာ သင်တန်းအပတ်စဉ်(၂၁)နှင့် သားဖွားဒီပလိုမာသင်တန်းအပတ်စဉ်(၉၃) ဂျူတီကုတ်နှင့် ဦးဆောင်းအပ်နှင်းခြင်း အခမ်းအနားကို မေ ၁၅ ရက်က ပြည်မြို့ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်းကျောင်းတွင် ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်း ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်မိုးဦးက ကျောင်းဆောင်သစ်



ကိုယ့်အားကိုးကိုး ကျေးရွာချင်းဆက် မြေသားလမ်းဖောက်လုပ်

ညောင်တုန်း မေ ၁၇
ရောဂါတိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်းမြို့နယ် စက္ကော့ ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ကျေးရွာချင်းဆက် ကိုယ့်အားကိုးကိုး မြေသားလမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းကို မေ ၁၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းဇော်ဦး၊ မြို့နယ်ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ (မြို့ပြ) ဦးကျော်ဇေယျာတင်၊ မြို့နယ်စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး ဦးစီးအရာရှိ ဦးကိုကိုမောင်၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းကြည်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ကြည့်ရှုအားပေးကာ လိုအပ်သည်များကို ဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။

အဆိုပါ မြေသားလမ်းသည် ပေ ၃၅၀၀ ကျော် ရှည်ကာ အမြင့် ၆ပေ၊ အကျယ် ၁၂ ပေရှိပြီး စက္ကော့ ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စုမှ ညောင်တုန်းတာကွေ့ (နတ်ပေး) လမ်းမကြီးကို ဆက်သွယ်ဖောက်လုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ စက္ကော့ရေလယ်ကျွန်းကျေးရွာအုပ်စုသည် ရောဂါတိုက် ဖြစ်၏ အရှေ့ဘက်ကမ်းတွင် တည်ရှိပြီး မိုးတွင်းအခါမြစ်ရေလျှံတက်လာပါက လက်လှော်လှေငယ်များဖြင့် သွားလာကြရသည်။ ကုန်စည်ပို့ဆောင်မှု၊ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ကျောင်းတက်ကျောင်းပြန်နှင့် အခြားလူမှုရေးကိစ္စအဝဝတို့တွင် အခက်အခဲများရှိပြီး ထိုကျေးရွာမှ ညောင်တုန်းတာကွေ့သို့ ဖောက်လုပ်ထားသော လမ်းမကြီး သို့ ရောက်ရန် ပေ ၃၅၀၀ ခန့် ဝေးသည်။ ဒေသထွက်ကုန် သီးနှံများ ရာသီမရွေး စိုက်ပျိုးလုပ်ကိုင်သော ကျေးရွာများ ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ရွှေ့၊ မိုး၊ ဆောင်းရာသီကုန်သွယ်မှုများကို နေ့စဉ်ကားကြီး၊ကားငယ်များဖြင့် တင်ပို့နေသော ကျေးရွာများဖြစ်သည်။ အဆိုပါ မြေသားလမ်းသည် ယခုအခါ ရာနန်းပြည့်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ပြီး မကြာမီ ရွှေ့မိုးဆောင်း သွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။

(၀၇၆)

မြေသားလမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းဖြစ်

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

၁၅.၅.၂၀၁၅ ရက်နေ့၊ နေပြည်တော်၌ကျင်းပပြုလုပ်သည့်

နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏

သုံးနှစ်ဆက် “အထူးဂုဏ်ထူးဆောင် နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆု”

(နိုင်ငံတော်အတွက်အခွန်ဘဏ္ဍာတာဝန်အများဆုံးသယ်ပိုးထမ်းဆောင်ခဲ့သောလုပ်ငန်းရှင်-ပထမဆု) ကို

“ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်း” အားလည်းကောင်း၊

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏

“နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည်ဆု”

(နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့အတွက် လူမှုရေးအကျိုးပြုမှု အကောင်းဆုံးလူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဆု) ကို

“ကမ္ဘောဇအုပ်စုအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းလှိုင်းခမ်း” အား

လည်းကောင်း ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းခံရသည့်အတွက် အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့်

နောင်နှစ်များတွင်လည်း ယခုကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အခွန်ဘဏ္ဍာအများဆုံး

ထမ်းဆောင်နိုင်ပြီး၊ နိုင်ငံ့အကျိုးပြုဆိုင်ရာ ကဏ္ဍအသီးသီး၌ ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍

ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံဘဏ်များအသင်း

ပြည်တွင်းရေးရာ

မကွေးမြို့ရှိ ဟိုတယ်များတွင် တိုးရစ်ဗီဇာဖြင့် တည်းခိုသူနည်းပါး

မကွေး ၁၈ ၁၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း နိုင်ငံခြားသားခရီးသည်များတည်းခိုနိုင်သည့် ဟိုတယ် ၂၄ လုံးရှိကာ မကွေး၊ ပခုက္ကူ၊ မင်းဘူး၊ ရေနံချောင်း၊ ဂန့်ဂေါ၊ မြို့နယ် ၅ ခုအတွင်းရှိ အဆိုပါ ဟိုတယ်များတွင် Business Visa ဖြင့် လာရောက်သည့် နိုင်ငံခြားသားအများစုတည်းခိုကြပြီး တိုးရစ်ဗီဇာဖြင့် လာရောက်လည်ပတ်သူ ကမ္ဘာလှည့် ခရီးသွားများမှာ ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်းခရီးစဉ် သင်္ဘောများဖြင့် နေချင်းပြန်ဝင်ရောက်လည်ပတ်နေသောကြောင့် မကွေးမြို့ရှိ ဟိုတယ်ကြီးများတွင် တိုးရစ်ဗီဇာဖြင့် တည်းခိုသူမရှိသလောက် ဖြစ်နေကြောင်း မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှူးရုံး တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ဦးစီးဌာန၏ခွင့်ပြုချက်အရ လုပ်ငန်းလိုင်စင်သက်တမ်း ၂ နှစ်ရှိ ဟိုတယ်များသို့ ၂၀၁၂ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံခြားသား ခရီးသည် ၆၂၀၀၂၅၊ ၂၀၁၃ခုနှစ်တွင် ၁၂၀၀၀ ဦးခန့်၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၁၂၀၀၀ ဦးခန့် လာရောက်တည်းခိုကြသည့်အတွက် ခရီးသည်ဝင်ရောက်မှု နှစ်ဆတိုးတက်လာသည်ဟု ပြောနိုင်သော်လည်း အများစုမှာ ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်သူ Business Visa ကိုင်ဆောင်ထားသူ အများစုဖြစ်နေသေးသောကြောင့် တိုးရစ်ဗီဇာကို အဓိက ဆွဲဆောင်နိုင်သော ခရီးသွားဒေသတစ်ခုဖြစ်စေရန် ဟိုတယ်ခရီးအနေဖြင့် Destination အသစ်များစိစဉ်ကာ ခရီးသွားတိုးရစ်ဗီဇာ သိရှိနိုင်ရေးအတွက် နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့် သတင်းအချက်အလက်ဖြန့်ဝေမှုများ ပြုလုပ်နေကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံခြားသားတွေ သွားချင် လာချင်တဲ့

နေရာတွေတော့ ကျွန်တော်တို့ဒေသမှာ ရှိတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့အပိုင်းကို လာတဲ့သူ အတော်နည်းတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆီမှာ တစ်လဝင်တဲ့နှုန်းက မန္တလေး၊ ရန်ကင်းမြို့ကြီးတွေနဲ့ယှဉ်ရင် တစ်ရက်လာတဲ့နှုန်းလောက်ပဲရှိတယ်။ အဲတော့ ကျွန်တော်တို့ဆီမှာ သွားလို့ရတဲ့နေရာတွေရှိတာကို Information ပေးနိုင်အောင် ကြိုးစားရပါတယ်။ ၂၀၁၄ ဇွန် ၂၂ ရက်က ကာတာနိုင်ငံ ဒိုဟာမြို့မှာကျင်းပတဲ့ ယူနက်စကစ်အစည်းအဝေးမှာ မြန်မာနိုင်ငံက ပျူ ဟန်လင်း၊ ဝိသုန်း မြို့ဟောင်းနေရာတွေကို World Heritage List စာရင်းသွင်းခဲ့တာကြောင့် ကျွန်တော်တို့ဒေသမှာ မကွေးနဲ့ ၃၈ မိုင်ဝေးတဲ့ ဝိသုန်းမြို့ဟောင်းက ဒုလောလောဆယ် Destination အသစ်တစ်ခုဖြစ်နေပါတယ်။

“ဒါပေမယ့် သရေခေတ္တရာလို ပြည်မြို့နဲ့ နီးကပ်နေတာမဟုတ်တဲ့အတွက် ခရီးကတော့ ထောက်နေတာပေါ့။ ဘာပဲပြောပြော ဝိသုန်းကို အရင်ကဆို တစ်နှစ်မှ ၁၅ ယောက် အယောက် ၂၀ လောက်လာရာကနေ ခုတော့ တစ်လ ၁၅ ယောက် အယောက် ၂၀ လာကြပြီဆိုတော့ တိုးတက်လာတယ်လို့တော့ ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ခရီးသည်ဝင်ထွက်မှု တိုးတက်လာတယ်ဆိုပေမယ့် တခြားဒေသနဲ့ယှဉ်ရင်တော့ ကွာဟချက်တွေ ရှိနေသေးတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဘက်ကလည်း အများကြီးလုပ်ဖို့လိုနေသေးတာပေါ့” ဟု မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးညိုအေးက ပြောသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန၏ ရည်မှန်းချက်



ဖြစ်သော နိုင်ငံခြားသား ခရီးသည် သုံးသန်းလာရောက် ရေးမှာ ပြည့်မီကျော်လွန်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် ခရီးသည် ငါးသန်း ဝင်ရောက်ရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတွင် မြို့နယ်ငါးခုရှိသော ဟိုတယ်များဖွင့်လှစ်ထားမှုရှိသောကြောင့် လုပ်ငန်းဗီဇာဖြင့် လာရောက်သူများမှာ အခြားမြို့များတွင် ညအိပ်ရပ်နားနိုင်ခြင်းမရှိဘဲ ဟိုတယ်ရှိရာမြို့များသို့သာ ပြန်လည်အိပ်စက်နေကြောင်း၊ ဟိုတယ် ၂၄ လုံးတွင် အခန်းပေါင်း ၆၂၃ ခန်းရှိ၍ ခရီးသည်တည်းခိုနိုင်ရန် လောလောဆယ်

လုံလုံလောက်လောက်ရှိနေကြောင်း၊ ဟိုတယ်ခရီးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ဟိုတယ်ဝန်ဆောင်မှုသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ပေးပြီး ဟိုတယ်အဆင့်အတန်း ပိုမိုတိုးတက်ရေးနှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖော်ဆောင်ပေးနေကြောင်း ယင်းမှ ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းတွင် ယဉ်ကျေးမှုသမိုင်းများ၊ နိုင်ငံရေးသမိုင်းများ၊ ဘာသာတရား၏ အထွတ်အမြတ်နေရာများ များစွာရှိနေပြီး Destination နေရာအသစ်

များဖြင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသွား တိုးရစ်ဗီဇာများ အပေါ် ဆွဲဆောင်နိုင်မှု မြှင့်တင်နိုင်လျှင် ဟိုတယ်များ၌ တိုးရစ်ဗီဇာဖြင့် ညအိပ်တည်းခိုသူများ ပိုမိုဝင်ရောက်လာမည်ဖြစ်ပြီး ဟိုတယ်လုပ်ငန်း၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ၊ ဒေသတွင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ဒေသထွက်ကုန်ရောင်းဝယ်မှုများ တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးလာကာ စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများစွာ ရရှိနိုင်မည်ဟု ထင်မြင်ကြောင်း ဟိုတယ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

ဇေယျတု(မကွေး)

SHAN YOMA TRAVEL & TOURS CO.,LTD
 “Arranging All Tourism Related Services”
 (Within Your Budget with Best Service)
 B2B, B2C, Sub - Agents လူလိုသူ များ ၊ ကုမ္ပဏီအသင်းအဖွဲ့ များအတွက် အထူးစျေးနှုန်း
 ဖြင့်စီစဉ် ပေးနေပါသည်။ ပြည်တွင်းပြည်ပ ခရီးစဉ်များ ၊ Leisure, MICE, Incentive
 အထူးခရီးစဉ်များ ၊ Hotel booking, Air Ticket, Car Rental, Bus Ticket ... etc.
 No. 124/126, 50th street, Pazundaung Township, Yangon.
 Tel: 295510, 299389, 204152, 9010378-382, 09-73250927, 09-5115371
 email : info@exploremyanmar.com
 www.exploremyanmar.com , www.exploreglobaltravel.com

ရွှေဒဂုန်း
 ကျိုက်ထီးရိုး(မုတ်)
 ချောင်းသာ (မုတ်)
 တားမြစ်စံစီစဉ်ထားသည်။
 209077, 209388, 09-73167000
အာဂ္ဂဒဂုန်း
 Asia Dragon ကျိုက်ထီးရိုး
 ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
 Ph : 703790, 09-861-9008
 707062, 09-861-7770

Myanmar EI Dorado Paradise (MEP) Travels & Tour
 စန်ကောက်-ပတ္တရာ (၃ ည ၄ ရက်) 29 May 500 USD
 20 May မတိုင်ခင် စာရင်းပေးသွင်းပါက 20 USD Discount
 အထူးစျေးနှုန်းဖြင့် အမြန်ဆုံးစာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
 Ph: 01-505929, 01-521963, 09-254774773, 09-73174886
 Full Package

ROBINSON Business School
 “Recognized European Master”
 အရည်အချင်းပြည့်ဝသော Business Leader များအတွက်
 Switzerland နိုင်ငံနှင့် Poland နိုင်ငံတို့မှ
 တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်ပေးအပ်သော
 Official University Partners
 VICTORIA UNIVERSITY
 UNIVERSITY OF INFORMATION TECHNOLOGY AND MANAGEMENT
 in Rzeszow, POLAND
Postgraduate Programme
MBA Master of Business Administration
 Awarded by Victoria University Switzerland
MIM Master of International Management
 Awarded by University of Information Technology & Management
DUAL Master In MBA & MIM
Undergraduate Programme
BBA Bachelor of Business Administration (Management)
 Dip-Business Only
BBA Bachelor of Business Administration (Entrepreneurial Management)
 Dip - Any Discipline
BBA Bachelor of Business Administration
 Grade 11
 Scholarship Available
 June-Intake Enroll Now!
 FREE! Consultation and Entrance Test
 09 4200 53536
 09 431 96211
 RBS City Campus #206-E, Level-2, La Pyayt Wun Plaza, Alan Pya Pagoda Rd, Dagon Tsp, YGN. www.rbsmm.com

လူတိုင်း ၊ အိမ်တိုင်း ၊ ကုမ္ပဏီ ၊ လုပ်ငန်း အဖွဲ့ အစည်းတိုင်း
 ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ထားရမည့်
မြန်မာပြည်ခရီးသွားလမ်းညွှန် (၂၀၁၅)
 (အင်္ဂလိပ် / မြန်မာ နှစ်ဘာသာ)
 အမြို့မြို့ စာအုပ်ဆိုင်များနှင့် Supermarket ကြီးများတွင်
 ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါပြီ။
 အထက်ပါစာအုပ် ကြော်ငြာလုပ်ငန်းအတွက် Marketing ဝန်ထမ်းများ
 အလိုရှိပါသည်။ ☎ 703220, 200276, 09-73124222

အမျိုးသမီး အရောင်းဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်
 နယ်ဘက်သွားနိုင်သောသူများကို ရန်ကင်းနှင့် နယ်ဘက်
 များတွင် အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။
 နယ်ဘက်မှ အလုပ်လာလုပ်လိုသူများလည်း ရန်ကင်းအပြင်
 နယ်ဘက်များပါ သွားနိုင်ပါက အဆောင်စီစဉ်ပေးမည်။
 မှတ်ချက်။ ။ ဆိုင်ခန်းတွင်သာ ခန့်ထားရန်။
 ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၇၂၃၄၀၊
 ၀၉-၅၁၉၅၇၂၁(ရုံးအချိန်အတွင်းသာ)

ပြည်တွင်းရေးရာ

မြိတ်မြို့တွင် အခွန်ဆိုင်ရာ ပညာပေး ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

မြိတ် ၈၈ ၁၇
၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန် အကောက်ဥပဒေ၊ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေနှင့် ပြေ စာအပေါ် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ် ရောင်းချခြင်း (စီမံချက်)များကို အခွန် ထမ်းပြည်သူများအား သိရှိနိုင်ရေး အတွက် အခွန်ဆိုင်ရာ ပညာပေးရှင်း လင်းဆွေးနွေးပွဲကို မေ ၁၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြိတ်မြို့ ပုလဲရတနာ ခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရှေးဦးစွာ မြိတ်မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဝင်းက အမှာစကားပြောကြားခဲ့ သည်။ ယင်းနောက် မြိတ်မြို့နယ် အခွန် ဦးစီးဌာနမှူး ဦးကျော်အောင်မိုးက ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန် အကောက်ဥပဒေ၊ ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေနှင့် ပြေ စာအပေါ် အခွန်အမှတ်တံဆိပ်ကပ်နှိပ် ရောင်းချခြင်း (စီမံချက်) ကုန်သွယ် လုပ်ငန်းခွန် မကျသင့်သည့် ပြည်တွင်း ထုတ်ကုန်စည်များအကြောင်းရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့သည်။



ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)လွိုင်လင်မြို့၊ နောင်ဟူးကျေးရွာတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပဖြစ်သော ရှမ်း/ပအိုဝ်း ရိုးရာ မီးရှူးပွဲ(မီးခေါ်ပွဲ)ကို မေ ၁၃ ရက်မှ ၁၆ ရက်အထိ စည်ကားစွာ ကျင်း ပခဲ့သည်။ အဆိုပါမီးရှူးပွဲသို့ လွိုင်လင်၊ ပင်လုံရှိ ကျေးရွာများမှ ပါဝင်ဆင်နွှဲကြပြီး လက်မ ၂၀ အရွယ်၊ ၁၆ လက်မမှအောက်အရွယ် မီးရှူးအလုံးရေ ၁၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီများထံမှ သိရသည်။ သတင်းနှင့်စာတတ်ပုံ- မိုးလွင်ဦး(လွိုင်လင်)

သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါကာကွယ်စေ ရေးခြင်ဆေးပျန်းခြင်းနှင့် အဘိတ်ဆေး ထည့်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်

ကျွန်းစု ၈၈ ၁၇
ကျွန်းစုမြို့နယ် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်အသီးသီးတွင် မြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ အများပြည်သူများအတွက် သွေးလွန် တုပ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်စေရန် မေ ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းမှ ခြင်ဆေးပျန်းခြင်းနှင့် ပိုးလောကလန်းသေဆေး ထည့်ခြင်း လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ-အမေရိကန်ချစ်ကြည်ရေးအသင်းမှ ကြီးပျား၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကွဲပြားမှုတို့ပေါင်းစုခြင်းညီလာခံ မန္တလေးတွင် ကျင်းပ

မန္တလေး ၈၈ ၁၇
မြန်မာ-အမေရိကန် ချစ်ကြည် ရေးအသင်းမှ ကြီးပျား၍ မြန်မာ နိုင်ငံ၏ ကွဲပြားမှုတို့ပေါင်းစုခြင်း ညီလာခံကို မေ ၁၅ ရက်မှ ၁၇ ရက် အထိ မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းအေးသာစံ မြို့နယ် ၂၆ လမ်းနှင့် ၇၁ လမ်း ထောင့်ရှိ အမေရိကန်သံရုံး ပြန် ကြားရေးဌာန ဂျက်ဖာဆန်စင်တာ တွင် ကျင်းပရာ မန္တလေးမြို့ရှိ ဘာသာ ရေး၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ တိုင်းရင်းသားနှင့် လူမျိုးစုအဖွဲ့အစည်းများ၊ အသိပညာရှင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ အသိပညာရှင်အဖွဲ့အစည်းများ၊ မြို့မိမြို့ဖများ၊ လူ့အခွင့်

အရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ သတင်း မီဒီယာများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြန်မာ-အမေ ရိကန် ချစ်ကြည်ရေးအသင်းဘဏ္ဍာ ရေးမှူး ဦးမျိုးဝင်းက ကြိုဆိုနှုတ် ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး အမေ ရိကန်သံရုံး ပြည်သူ့ရေးရာအရာရှိ Mr.Satrakit Sardar က အမှာစကား ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ဘာသာပေါင်းစုံ ချစ်ကြည်ရေး၊ ကွဲပြားစုံလင်မှုတို့ ပေါင်းစုံခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပုဒ္ဒတ္တဘာသာ အဖွဲ့ အစည်းများ ကိုယ်စားပြင်ဦးလွင်

မြို့နယ် အာရှအလင်းရောင်ကျောင်း တိုက်ဆရာတော် ဘန္တတစ်နွှာ၊ ခရစ် ယာန်ဘာသာရေး အဖွဲ့အစည်းများ ကိုယ်စား သိက္ခာတော်ရဆရာတော် ဦးဇော်ဝင်းအောင်၊ အစ္စလာမ်ဘာ သာရေး အဖွဲ့များကိုယ်စား ဦးသိန်း ဝင်းအောင်၊ ဟိန္ဒူဘာသာရေးအဖွဲ့ အစည်းများကိုယ်စား ဦးအောင်နိုင် ကလည်း လူမျိုးဘာသာမတူ ချစ် ကြည်ရင်းနှီးရေး ဆိုင်ရာများကို ပြောဆိုဆွေးနွေးပြီး အမြင်ချင်း ဖလှယ်ခဲ့ကြသည်။ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ဒေါက်တာတင်မောင်ကြည်က သမိုင်းအမွေအနှစ်များထိန်းသိမ်း

ခြင်းအကြောင်း ဟောပြောခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကွဲပြားမှုတို့ ပေါင်းစုခြင်းညီလာခံကိုနိုင်ငံတော် ၏ မတူကွဲပြားနေသည့် အခန်းကဏ္ဍ နှင့် ဆက်စပ်နေသည့် အခက်အခဲ များအား စုပေါင်းဖြေရှင်းရန်၊ မတူကွဲ ပြားနေသည့် အခန်းကဏ္ဍအတွက် အကြံသစ်ဉာဏ်သစ်များဖလှယ် ရန်၊ အခွင့်အလမ်းများ ရရှိစေရေး ဖော်ဆောင်ရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်း ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ထောက်ပံ့ ကူညီရန် ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိ ရသည်။ သီဟိုဠ်(မန္တလေး)

Advertisement for 'Pretty' cosmetics featuring images of women and products like Body Lotion, Body Shower, Skin Care, Lip Gloss, and Sun Block. Contact number: 0930632339-09402600219.

Advertisement for 'မကွေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ တင်ဒါခေါ်ယူရေးနှင့်စစ်စစ်ရောက်မတ် မြန်မာ့မီးရထား တိုင်းအမှတ်(၁၀) ပခုက္ကူနယ်မြေတွင် ထွေထွေရောင်းချမှုနှင့် တောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများတင်ဒါခေါ်ယူခြင်း'.

Advertisement for 'N-Car Company မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်' listing various roles like Sales and Marketing, and Driver.

Advertisement for '3D Alliment စက်အပါအဝင် Work Shop' offering repair services.

Advertisement for 'Total Skin Repair' center offering skin treatment services.

Large advertisement for 'စော်ဘွားလေးမိလိမိလိမိမောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက် မှ' with contact information for various branches.

ပြည်တွင်းရေးရာ

နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများဖွံ့ဖြိုးစေရန် ဂျာမန်-မြန်မာစီးပွားရေးကုန်သည်ကြီးများအသင်း အား ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်

ရန်ကုန် ၈ မေ ၁၅
ဂျာမန်စက်မှုလက်မှုနှင့် ကုန်သွယ်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ဂျာမန်-မြန်မာစီးပွားရေးကုန်သည်ကြီးများအသင်း (GMBC) အား နှစ်နိုင်ငံစီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများဖွံ့ဖြိုးစေရန် နှစ်နိုင်ငံအစိုးရများသဘောတူညီချက်ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်လိုက်သည့် GMBC ရုံးခန်းမှာ ရန်ကုန်မြို့၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်းရှိ UMFCCI (၁၁ လွှာ) တွင် ဖွင့်ထားကြောင်း မေ ၁၅ ရက်က ဆာကူရာတာဝါတွင် ကျင်းပသည့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲမှ သိရသည်။

အဆိုပါ GMBC သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ဂျာမန်နိုင်ငံ စီးပွားရေးသံအမတ် Ms. Laura Ahrens၊ GMBC OUI၊ Mr. Jens Knoke၊ GMBC တက္ကသိုလ်မှ Mr. Philipp Hottman နှင့် ကုန်သည်ကြီးများအသင်း၏ အလုပ်အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာဖြစ်သည့် Ms. Monika Staerk တို့က ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ဂျာမန်-မြန်မာစီးပွားရေးကုန်သည်ကြီးများအသင်းဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ Jens Knoke က နှစ်နိုင်ငံကြားတွင် ကျယ်ပြန့်လာသည့် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ကုန်သည်ကြီးများအသင်းက

ဦးစားပေး လုပ်ဆောင်သွားရန်ရှိသည့် စီးပွားရေးကဏ္ဍများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အပြန်အလှန် တိုးမြှင့်လာခြင်းကြောင့် နှစ်နိုင်ငံကြားရှိ ကုမ္ပဏီများ ရရှိလာနိုင်သည့် အကျိုးရလဒ်များကိုလည်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

မြန်မာ-ဂျာမန် နှစ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးသည် နှစ်ပေါင်း(၆၀)ရှိခဲ့ပြီး နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၊ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့လည်း ဂျာမန်သို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကာ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများနှင့်လည်း သဘောတူညီမှုများရှိခဲ့ပြီး ဂျာမန်နိုင်ငံမှလည်း မြန်မာနိုင်ငံအား အကြွေး ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၅၀၀ လျှော်ခဲ့ပြီး ယခုဂျာမန်အရွှေ့နှင့် အနောက်မှ ကုမ္ပဏီများအပါအဝင် ဥရောပသမဂ္ဂ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ လည်း ဈေးကွက်ရရှိရေး သဘောတူဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု ဂျာမန်နိုင်ငံ စီးပွားရေးသံအမတ် Ms. Laura Ahrens က ပြောသည်။

ဂျာမန်နိုင်ငံမှ စွမ်းအင်ကဏ္ဍ၊ အထည်ချုပ်စက်ရုံများ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၊ ကုန်သွယ်ရေးနှင့်ဈေးကွက်ဖော်ဆောင်ရေး၊ ဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ၊ အလတ်စား၊ အသေး

စားစက်မှုကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ၊ ဆေးနှင့်ဆေးဝါးထုတ်လုပ်ငန်း၊ ဓာတုကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများကို ဖက်စပ်လုပ်ငန်းများအပါအဝင် နည်းပညာနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်းများပေးပြီး၊ အလုပ်ခွင်ကျန်းမာရေးနှင့် အန္တရာယ်ကင်းမှုပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု နည်းပါးစွာဖြင့် လုပ်ကိုင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစားစီးပွားရေး လုပ်ငန်းများကို အားပေးကူညီသွားမည်ဟု Ms. Monika Staerk က ပြောသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဂျာမန်မှ တင်ပို့သည့် ပို့ကုန်ပမာဏသည် ယူရို ၁၃၀ ဖီလီယံရှိခဲ့ပြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၀၀ ဖီလီယံခန့် ဂျာမန်နိုင်ငံသို့ တင်ပို့နိုင်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်နှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ၇၉ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်မှုရှိလာကြောင်း GMBC တက္ကသိုလ်မှ Mr. Philipp Hottman က ပြောသည်။

မြန်မာစီးပွားရေး ကုန်သည်ကြီးများအသင်းက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဂျာမန်နှစ်နိုင်ငံကြားတွင် စီးပွားရေးဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်သွားရန် ရည်ရွယ်ထားပြီး ကုန်သွယ်မှုနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ဆက်လက် မြှင့်တက်လာခြင်းကြောင့် ရေရှည်တည်တံ့သည့် စီးပွားရေး

မိတ်ဖက်နိုင်ငံအဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဂျာမန်-မြန်မာစီးပွားရေး ကုန်သည်ကြီးများအသင်းအနေဖြင့် နှစ်နိုင်ငံကြားရှိကုမ္ပဏီများ စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုချဲ့ထွင်နိုင်ရန် ပေါင်းကူးဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ စီးပွားရေးကွန်ရက်များ ကျယ်ပြန့်လာရန် ချိတ်ဆက်ပေးခြင်းနှင့် ဈေးကွက်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များ ပံ့ပိုးပေးခြင်း အစရှိသည့် စီးပွားရေးမြှင့်တင်မှုများကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **သန့်စင်ဝင်း**



ညောင်ဦးမြို့နယ် အကျဉ်းဦးစီးဌာနသို့ တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးနှင့်အဖွဲ့ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ညောင်ဦး ၈ မေ ၁၅
ညောင်ဦးတွင် မေ ၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ဒေါ်တင်နွယ်ဝင်းဦးဆောင်၍ ညောင်ဦးခရိုင် တရားသူကြီး ဒေါ်သင်းသင်းအောင်နှင့် မြို့နယ်တရားသူကြီး ဦးဇော်မင်းထွဋ် တို့ လိုက်ပါလျက် ညောင်ဦးမြို့ အကျဉ်းဦးစီးဌာနသို့ သွားရောက်ပြီး အကျဉ်းဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းသို့ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် အကျဉ်းထောင်အတွင်း အကျဉ်းကျခံနေရသည့် အကျဉ်းသား(အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး)များထားရှိသည့် အချုပ်ခန်းများသို့ သွားရောက်ပြီး အကျဉ်းသားတစ်ဦးချင်းစီအလိုက် နေရာထိုင်ခင်းနှင့် စားသောက်ရမှုအခြေအနေများ၊ နာမကျန်းဖြစ်ပါက ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသည့် စနစ်များနှင့် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်မှု ရှိ၊ မရှိ၊ အကျဉ်းသားများမှ အကျဉ်းဦးစီးဌာန၏ သတ်မှတ်စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများအတိုင်းလိုက်နာမှုရှိ၊ မရှိ၊ အကျဉ်းသားများအား ညဉ့်ပန်းနှိပ်စက်မှု ရှိ၊ မရှိနှင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ရသင့်ရထိုက်သော အခွင့်အရေးများရရှိခြင်း ရှိ၊ မရှိ တို့ကိုစစ်ဆေးမေးမြန်းခဲ့ရာ အကျဉ်းသားများမှ မိမိတို့အတွက် အခက်အခဲမရှိကြောင်း ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်တရားသူကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် အကျဉ်းဦးစီးဌာန၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းရာ ညောင်ဦးမြို့အကျဉ်းဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ (ထောင်ဖျား) အောင်နိုင်ဖေက ဌာန၏လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ရဲဝင်းနိုင် (IPRD)**

ဂျာမန်အရှေ့နှင့် အနောက်မှ ကုမ္ပဏီများအပါအဝင် ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှလည်း ဈေးကွက်ရရှိရေး သဘောတူ....

နိုင်ငံတကာလေကြောင်းလိုင်းများတွင် လေယာဉ်မောင်း/မယ်များ အဖြစ် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက်

မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်(M.T.F)၏ အသိအမှတ်ပြု Training Centre အဖြစ်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း အသိအမှတ်ပြု သင်ရိုးညွှန်းတမ်း

Flight Attendant & Front Office Course

- * အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေကြောင်းပို့ဆောင်ရေး အဖွဲ့အစည်း အသိအမှတ်ပြု သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများ၊ Institute of Hospitality (UK) နှင့် Educational Institute of AH&LA (USA) မှ သတ်မှတ်ထားသော Course Guide Line များဖြင့် နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံရှိ ဆရာ၊ ဆရာမ များကိုယ်တိုင် တတ်မြောက်ကျွမ်းကျင်အောင် စနစ်တကျ သင်ကြားပေးပါသည်။
- * သင်တန်းတက်နေစဉ်အတွင်း ဟိုတယ်သို့ Excursion ဝင်ပေးသည်။
- * ပြည်တွင်းပြည်ပ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ရောက်နိုင်ရန်အတွက် ကူညီပေးသည်။
- * သင်တန်းစဉ်လျှောက်လွှာပိတ်ရက် (25. 5. 2015) * လူဦးရေကုန်သွယ်ထားပါသည်။

Star Resources တိုက် (၂၆၇)၊ အခန်း (၂၀၂)၊ ပြည်လမ်း၊ မြေဧက(၅)ရင်း(၅)မာကာအနီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊
☎ 01- 523 200၊ 230 4020၊ 230 4021၊ 523 623၊ 09 5020 302၊ www.star-resourcesacademy.com

ခွေစိုင်းစင်စင် 50% DISCOUNT ခရီးစဉ်

ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုဗ္ဗသီ (စွယ်စော်လေးကျ၊ ပြည်ငါးပြည်) 60000/-
(အဆင့်မြင့်ဟိုတယ်တည်း၊ စားသောက်ဆိုင်ကျေး၊ သောကြာညတွက်-တနင်္လာနံနက်ပြန်ရောက်/ရုံးခွင့်ယူရန်မလို)

တောင်ကြီး၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ် (၄)ရက် 100000/-
(အဆင့်မြင့်တောင်ကြီးဟိုတယ်တည်း၊ စားသောက်ဆိုင်ကျေး၊ သောကြာညတွက်-အင်္ဂါနံနက်ပြန်ရောက်) May 22-29

၂၂၅၂၅၂-ဆိုးတန်းလမ်းအထက်လမ်းရန်ကုန်မြို့၊ 373275, 708342, 0949219404

ကျောင်းကုန်းညွှန်း၏ ထုံးမိုလိုကိုးသိရှိ
ဖြန့်ချိရေး-ဒေါ်ချိုမာ
ဖုန်း-၀၉-၉၇၈၈၂၆၇၃၃၊ ၀၉-၇၉၄၄၆၆၁၃၁

ရောင်းမည်
သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ပြည်တော်အေးလမ်း၊ ရန်ကင်းလမ်း၊
ငမိုးရိပ်(၃)လမ်းရှိ တိုက်ခန်းများကို အမြန်ရောင်းမည်။ အဆင့်မြင့်
ပြင်ဆင်ပြီး B.C.C ရရှိပြီးဖြစ်သည်။
ဖုန်း- 09-5401011, 09-73095677

GETC building a better future

ခမ်းချောင်းကျောင်းခွဲ စွန့်လွှတ် စွင့်မည်။

အမှတ် - ၂၉(A)၊ မြောင်းမြလမ်း၊ ဖုန်း - ၀၉၂၆၁၈၇၄၀၁၇/၈

ကျောင်းအပ် လက်ခံနေပါပြီ

Pre-school (age 2-6)
နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု မြို့ပြ(၅)ရပ်ကို အခြေခံသည့် မူတည်ညာရေး

Young Learners (Age 6-14)
Weekend English Program Cambridge Exams

Adult Learners (Age 16 n above)
Communicative English General English IELTS

SCHOOL BUS Available

ဓနိကုန်း 537895, 502775
လှိုင် 530097, 09254148005
တာဝေ 549590, 09254148006

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်လေလံခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ အသုံးမပြုတော့သည့် အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းများအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အိတ်ဖွင့်လေလံခေါ်ယူခြင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်သဖြင့် အဆိုပြုလွှာ များကို ၉-၆-၂၀၁၅ ရက် ၁၂.၀၀ နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပေးသွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

အမှတ်စဉ် ၁/၂၀၁၅	ပစ္စည်းအမျိုးအမည် နှစ်ချိတ်စက်၊ ချောဆီနှင့် အမဲဆီ (၂၀၀)မိုး	တည်ရှိရာဌာန ပင်မရေနံသိုလှောင်ဖြန့်ဖြူးရေး ဌာနကြီး (က)အဆင့် ခန့်တော၊ ရန်ကုန်မြို့
၂/၂၀၁၅	အဆင့်မြှုပ်နှံရေးဆိုင်ခန်းအမှတ် (၅၃၁၁)ဂါလန်	ပင်မရေနံသိုလှောင်ဖြန့်ဖြူးရေး ဌာနကြီး (က)အဆင့် ခန့်တော၊ ရန်ကုန်မြို့

၂။ အဆိုပြုလွှာပုံစံနှင့်စည်းကမ်းချက်များကို ၁၈-၅-၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်၍ ပစ္စည်းတည်ရှိရာ ဌာနနှင့် ဤဌာနတွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၄၁၀၄၉၂ နှင့် ၀၆၇-၄၁၀၂၅၄ သို့ ဆက်သွယ်ရရှိနိုင်ပါသည်။

စီမံရေးဌာန
မြန်မာ့ရေနံထွက်ပစ္စည်းရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ နှစ်အမှတ်(၆) နေပြည်တော်

၁၈-၅-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော ချစ်ဖေဖေ ဦးသိန်း စိုးမြင့်၊ ချစ်မေမေ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဆွတို့၏ (၂၆)နှစ်ပြည့် ငွေရတုအကျော်မှ ရွှေရတု၊ စိန်ရတုတိုင်အောင် ဖေဖေ၊ မေမေတို့ တန်ဖိုးထားချစ်မြတ်နိုးသော မိသားစုနှင့်အတူ ပျော်ရွှင်စွာ ထာဝရ ပြောပြပြီးသော ချစ်ခင်လမ်းကို ဘေးရန်ရှင်စွာလျှောက်လှမ်း နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက်။

ချစ်သမီးကြီး-ခင်ကြည်ဖြာ (B.E.EC)
 ချစ်သားငယ်-ဘုန်းလှိုင်မြင့် 2Year(၂၀၁၅)

Trumpet Travels & Tours
May လရုံးပိတ်ရက် အပန်းဖြေခရီးစဉ်များ

- ◆ ငွေဆောင် အပန်းဖြေ (V.I.P) ခရီးစဉ် (၇၅,၀၀၀ ကျပ်)
May 29 (ဝဠာအိမ် ၂ ရက်)
- ◆ ပြည် - ထုံးဘို (အကောက်တောင်) ခရီးစဉ် (၃၅,၀၀၀ ကျပ်)
May 30 (နေ့ချင်း ပြန်)
- ◆ (2-45) ယောက်စီး ကားမျိုးစုံကိုလည်း
ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့်စိတ်တိုင်းကျ ငှားရမ်းနိုင်ပါသည်။

Hot Line- 09 43089536, 09 250021676
 Pa(3) Padonmar Street, Sanchaung Township, Yangon

ASIA KING 09-43114301, 09-420221257

+ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး	Hotel 120000/-	Guest 65000/-
+ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း	Hotel 75000/-	
+ ပုဂံ၊ ပုဂံမြို့၊ စွယ်တော်လေးဆူ၊ ပခုက္ကူ	Hotel 65000/-	

* နေရာပေး/ကျိတ်ဆီးခရီးစဉ်များ + ဝယ်ယူနိုင်သည့်နေ့ (တနင်္ဂနွေ) + ပြည်ထဲတွင်း အကောက်တောင် (သေကြာ) ကားမျိုးစုံစားလမ်းများ **9,15,20,24,33,45 Seaters စိတ်တိုင်းကျ စီစဉ်ပေးပါသည်။**

မသန်စွမ်းသူများအတွက် လှုပ်ငန်းခွင်သွင်း (အခမဲ့) ကွန်ပျူတာသင်တန်း

မြန်မာနိုင်ငံ မသန်စွမ်းသူများရွှေ့ဆောင်အဖွဲ့၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ မသန်စွမ်းသူများအတွက် လှုပ်ငန်းခွင်သွင်း ကွန်ပျူတာသင်တန်းများကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် (၁) ရက်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မသန်စွမ်းသူ မည်သူမဆို ဆက်သွယ်၊ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက်။

- မိမိအိမ်မှ သင်တန်းအထိ (ရန်ကုန် မြို့တွင်း) အသွား၊ အပြန် အနည်းဆုံးခရီးစရိတ်ပေးမည်။
- လျှောက်လွှာများကို တစ်နှစ်ပတ်လုံး လက်ခံလျက်ရှိပါသည်။

သင်တန်းလျှောက်လွှာရယူရန်နှင့် အသေးစိတ်စုံစမ်းရန် အမှတ်-၀၇/၀၉၊ သာယာအေးလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ သမိုင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ (ရဲရန်အောင်မှတ်တိုင်အနီး)။
 ဖုန်း- ၀၁ - ၉၆၆၉၁၃၃၊ ၀၉ - ၄၅၀၀၆၇၂၄၇၊
 ၀၉ - ၇၉၇၅၀၀၄၉၆

ရွှေလမ်းခရီး ... ကျိုက်ထီးရိုး / ချောင်းသာ

* ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ (ပြင်ဦးလွင်)၊ ချောင်းသာ၊ ပုဂံ၊ ပခုက္ကူ။
 * တောင်ကြီး (ထစ်စမ်းလှိုင်)၊ (ခေမာတိုက်ကျောင်း)၊ အင်းလေး၊ ပင်လယ်၊ ကိုလုံ။
 * မန္တလေး၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ ပြင်ဦးလွင်၊ လက်ပူတိုက်ကျောင်း / စင်္ကြာမင်း၊
 * မော်လမြိုင်၊ ကျိုက်မရော၊ နွားလှိုင်တောင်၊ ကျိုက်မရော၊ စက်ဝိုက်တောင်၊
 * ဘားအံ (ရွှေယဉ်ကျေး) သမိုင်းဝင် ဂူတူးများ - နေ့ချင်းပြန်ခရီးစဉ် (ထမင်းကျွေး၊ ကား၊ တစ်ဆင့်သွားကား)၊ စက်လှေ၊ တည်းခိုခန်း၊ ဝန်ထမ်း၊
 * ပြည်၊ အကောက်တောင်၊ နန်းရပ်တောင်ဆရာတော်ဖူး၊ * ဝေလုန်ပြည်တော်မြန်မာ့ပျံ (၃၁၅) ပန်းဆိုးစာလမ်း (ကျောက်တံတား) **371317, 095124678, 09401589907**

ကုမ္ပဏီတည်ထောင်ခြင်း၊ ပြည်ပပို့ကုန်သွင်းကုန် လုပ်ငန်းအဆင့်များ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုသိုလ်ရေးအသုံးအဆောင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပို့ကုန်သွင်းကုန်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ L/C, TT, သဘောတင်ခြင်း၊ အကောက်ခွန်နှင့်အခြားအခွန်အခများတွက်ချက်ခြင်း စသည်ဖြင့် . . .

ပြည်ပပို့ကုန်၊ သွင်းကုန်လုပ်ငန်း လမ်းညွှန်သင်တန်း
အပတ်စဉ် (၅၇)

Section A : 23 - 5 - 2015
Section B : 26 - 5 - 2015 နေ့များတွင် စမည်။

အလင်းသစ်စာပေ
 အခန်း(၆၀၁)၊ အမှတ်(၁၇)၊ ၅၂-လမ်း(အောက်)၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ဖုန်း- ၀၉-၅၄-၀၀၃၀၂၊ ၀၉-၈၇-၀၃၀၄၄

(N.G.E.S) အင်္ဂလိပ်စာသင်တန်း
ပုံမှန် (စနေ၊ တနင်္ဂနွေ) တန်းခွဲများ

- အင်္ဂလိပ်စာရေးခြင်း၊ သဒ္ဒါနှင့်အစုအစည်း(၃၅၆ နှင့် ၅၅၆) (၅၅၆မှ ၁၆၅၆)
- (English For Speaking, Listening, Reading & Grammar) + (Essay, Letter, Diary, Portfolio & Story Writing)
- Essays နှင့် Letters တို့ စာအုပ်လွှတ်၊ ဆရာလွတ်၊ လက်တန်းရေးသားတတ်စေရန် (အစိုးရကျောင်းသင်ရုံးတို့ပါ အထောက်အကူပြုနိုင်ပါသည်။)
- Starters, Movers & Flyers, KET, PET & FCE - Cambridge
- ESOL (UK) မှ အောင်လက်မှတ်များ ရရှိရန် စီစဉ်သင်ကြားပေးခြင်း

ဇွန်-တန်းခွဲသစ်များ အတွက်စတင်လက်ခံနေပြီ **50% OFF**

အမှတ်(၄၉)၅-လမ်း(လမ်းတို) Junction Mawtin အနီး၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်။
 ၀၉-၅၀၇၉၈၉၆, ၀၉-၅၀၀၅၂၁၉, ၀၉-၇၉၆၆၇၆၁

အခြေခံ ဆရာဦးသိန်းဝင်း
ပန်းချီသင်တန်း

အခြေခံပုံစံ တစ်ဦးချင်းသင်သည်

(၁) အမှတ်(၁၆၆/၁၆၈)၊ တ-ထပ်၊ အနော်ရထာလမ်းမကြီး၊ ၃၄ လမ်းထိပ် ဘားလမ်းမှတ်တိုင်အနီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။

(၂) တိုက်(၃)၊ အခန်း(၅၅၅)၊ ၁၅၄ လမ်း(မင်္ဂလာဇေယျကျောင်းလမ်း)၊ (နား နားခေါင်း၊ လည်ချောင်း ဆေးရုံနံဘေးလမ်း) ၊ တာမွေ

ဖုန်း ၀၉ ၅၀ ၇၇၅၆၀ ၀၉ ၂၅ ၃၂၆၁၇၁၀

HIGHWAY STAR TRAVELS & TOURS CO., LTD

★ ဇွန်ကပင်၊ ဆွစ်ဇာလန် ဘုရားပုံ May - 23, 30 **Discount**

★ သရေခေတ္တရာ၊ ပြည်၊ အကောက်တောင်၊ [နန်းတော်၊ နေ့လည်စာ၊ ညစာ စက်လှေ၊ လေယာဉ်ကိရိယာ]

★ ဝင်းစိန်တေရာ၊ မော်လမြိုင်၊ ကျိုက်မရော၊ စက်ဝိုက်တောင်၊ Scania, Yutong, 2010 Model

★ ပုဂံ၊ ချောင်းသာ၊ ပုဂံမြို့ June - 12

၀၉-၂၅၃၂၅၄၁၁-၂၂, ၂၅၃၂၄၁၁၃၀, ၃၆၂၂၀၁၆၂-၁၀၈

ဖော့ဘူးအစားထိုး ပလတ်စတစ်ဘူးကြည်များကို လက်လီလက်ကား ရောင်းချပေးနေပါသည်။

700ml (လေးထောင့်)	-	၁ဘူး - ၁၀၀ ကျပ်
450 ml (အပိုင်း)	-	၁ဘူး - ၇၀ ကျပ်
၂ ကန့်ထမင်းဘူး (လေးထောင့်)	-	၁ဘူး - ၁၅၀ ကျပ်

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၉၇၅၀၀၄၉၆၊ ၀၉-၉၇၅၀၀၄၉၆

PEARSON VUE-Authorized Test Center **Pearson အသိအမှတ်ပြု Online Test Centre ကို** **KMD တွင်ဖွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ.....** **KMD Education Services**

Millions of Skill Staff are Needed Every Year Across the Globe

သင့်အနာဂတ်သေချာစေဖို့ နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု အောင်လက်မှတ်များကို ရယူကြပါစို့ ...

Microsoft, CISCO, vmware, ORACLE, JUNIPER, spring, Linux Professional Institute, Adobe

KMD Online Test Centre No-174-182, Pansodan Street (Middle) Kyauktada Township. Tel: 381035, 381776, 384109, 391286

MMC Myanmar Metropolitan College

Scholarship & Financial Aid Program

အောက်ဖော်ပြပါ ဘာသာရပ်များအတွက် Scholarship (ပညာသင်ဆု) နှင့် Financial Aid (သင်တန်းကြေးနှင့်ရည်ပေးသွင်းနိုင်မှု) တို့ကို လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

Postgraduate Course

- Postgraduate Diploma in Business Administration (PGDBA)
- Master of Business Administration (Dual SWISS / US MBA)

May Intake Enroll Now! **Hotline : 094500 63108 / 9**

MMC City Campus (47/48 Bahosi Building), Lanmataw Township 11131, Yangon, Myanmar.
 Email : info@yourmmc.com Website : www.yourmmc.com Facebook : facebook.com/myanmarmetropolitancollege

ကြေးငွေ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ မြေကေပွီ ဓာတ်အားခွဲခွဲနှင့် ဓာတ်အားလိုင်းစီမံကိန်းများအတွက် လိုအပ်သောပစ္စည်းများအား မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ ဝယ်ယူလိုပါသည်-

- (၁) မြေ ကေပွီ ကာမိုင်း-တစ်စင်းဓာတ်အားလိုင်း (၇၅)မိုင်
- (၂) မြေ ကေပွီ သံတွဲ-ကျိန္တလီဓာတ်အားလိုင်း (၄၀)မိုင်
- (၃) မြေ ကေပွီ ဘုတလင်အဝင်/အထွက် ဓာတ်အားလိုင်း(၄)မိုင်
- (၄) မြေ/၃၅ ကေပွီ၊ (၂x၄၀)အမ်ပီအေ ဝေါက်ဓာတ်အားခွဲခွဲ တိုးချဲ့ခြင်း
- (၅) သံတွဲဓာတ်အားခွဲခွဲတိုးချဲ့နှင့် မြေ/၁၀ ကေပွီ (၅)အမ်ပီအေ ကျိန္တလီ ဓာတ်အားခွဲခွဲ
- (၆) မြေ/၁၀ ကေပွီ၊ (၅) အမ်ပီအေ တစ်စင်းဓာတ်အားခွဲခွဲ
- (၇) မြေ/၁၀ ကေပွီ၊ (၁၀) အမ်ပီအေ ဘုတလင်ဓာတ်အားခွဲခွဲ

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် နှံ့ချိန်အတွင်း လာရောက် စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်-

- တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ ရက်
- တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၁၂-၆-၂၀၁၅ ရက်
- တင်ဒါပုံစံမည့်အချိန် - ၁၄:၀၀နာရီ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်။
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၈၂

အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန
လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့မှ အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းရပ်များဆောင်ရွက်ရန်အတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- (က) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်များရှိ မြို့နယ်များတွင် နှံ့နှင့်ဆေးခန်းများ၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများ ဆောက်လုပ်ခြင်းနှင့် အခြားဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်း။
- (ခ) မန္တလေးအလုပ်သမားဆေးရုံကြီး ခွဲစိတ်ခန်းဆောက်လုပ်ခြင်း (ခွဲစိတ်ခန်းသုံးပစ္စည်း ကိရိယာများအပါအဝင်)။
- (ဂ) e-Government သုံးပစ္စည်းများဝယ်ယူခြင်း (Desktop Computer, Laptop, Webcam, Colour Printer, Scanner A4, Projector)

၂။ တင်ဒါပုံစံဝယ်ယူရမည့်ရက် - ၂၂-၅-၂၀၁၅ရက်မှ ၂၈-၅-၂၀၁၅ရက်အထိ (နှံ့ချိန်အတွင်း)

တင်ဒါ Specification - ၁၉-၆-၂၀၁၅ရက်
တင်သွင်းရမည့်ရက် - ၂၄-၆-၂၀၁၅ရက်မှ ၁၆-၇-၂၀၁၅ရက်အတွင်း
တင်ဒါဖွင့်မည့်ရက် - ၂၆-၆-၂၀၁၅ရက်၊ နံနက် ၁၀:၀၀နာရီ

၃။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၇၁သို့ နှံ့ချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့၊ ရုံးအမှတ်(၅၁)၊ နေပြည်တော်

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်း
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Opened Tender)များခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့သစ်လုပ်ငန်းမှ အောက်ပါပစ္စည်းများကို ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ (Opened Tender)ကို ပေးသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	အရေအတွက်
၁။	1(T)/MTE/Local/2015-2016	Tyre	3795 (Sets)
၂။	2(T)/MTE/Local/2015-2016	Battery	1400 (Nos)
၃။	3(T)/MTE/Local/2015-2016	Lubricants	7404 (Tins)

၂။ ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများ
စတင်ရောင်းချမည့်ရက်/အချိန် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ရက်၊ နံနက် ၉:၃၀နာရီ
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်/အချိန် - ၂-၆-၂၀၁၅ရက်၊ မွန်းတည့် ၁၂:၀၀နာရီ
တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၂၀၀၀ကျပ်

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူရေးအဖွဲ့
အမှတ်-၇၄/၇၆၊ ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၂၅၄၀၉၁၊ ၂၅၄၀၆၈

အမည် ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်နေ ဦးမြင့်ဦး၏အနီး ဒေါ်ဟွတ်ဆုန် [၄/ဖလန်(နိုင်)၀၀၄၁၄၃]အား ဒေါ်ပန်နိုင်ဆုန် (Daw Van Nei Sung) (ခ) ဒေါ်မြိုင်ဟွတ်ဆုန်အားလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

သွေးသည်အသက်

အိမ်ရောင်းမည်
သာကေတမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ သီရိ (၄)လမ်း၊ ပေ(၂၀x၆၀) နှစ်ထပ်အုတ်ညှပ် အိမ်၊ အစိစီရေ၊ မီးခံ၊ ဂရုန်အမည်ပေါက်၊ ကိုယ်တိုင် ရောင်းမည်။ (ညှိနှိုင်းရေး) ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၂၆၃၁၁

ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့မီးရထား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(Open Tender)ခေါ်ယူခြင်း

၁။ အောက်ပါလုပ်ငန်းများကို မြန်မာ့မီးရထားပို့ဆောင်ရေးကော်မရှင်မှ ခေါ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	လုပ်ငန်းအမျိုးအမည်	တင်ဒါပုံစံနှုန်း(ကျပ်)
၁။	၁/တိုင်းဒေသကြီး/CE	မြူးဘူတာတွင်ပြင်ဆင်မှုအတွက် အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ခြင်း (၃၀x၁၅) (အုတ်တိုက်၊ သွပ်မိုး)	၂၀၀၀/-
၂။	၂/တိုင်းဒေသကြီး/CE	ပဲခူးဘူတာပန်းခြံရေနှင့် စည်ပင်ကွန်ကရစ်လမ်းကြားတွင် ကွန်ကရစ်ခင်းခြင်း (၂၃၃x၁၀x၆)	၂၀၀၀/-
၃။	၃/တိုင်းဒေသကြီး/CE	မင်းလှဘူတာပလတ်ဖောင်းတိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်း (၄၅၅x၁၀x၆)	၂၀၀၀/-
၄။	၄/တိုင်းဒေသကြီး/CE	ပြည်-အောင်လမ်းပိုင်း၊ ရွှေတိဂုံ-တီတိတ်ကြားတွင်(၄)ပေအကျယ်တံတား တည်ဆောက်ခြင်း	၂၀၀၀/-

တင်ဒါပုံစံမည့်ရက်/အချိန် - ၂၅-၅-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)၊ ၁၂:၀၀ နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံများကို ၁၇-၅-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ အင်ဂျင်နီယာမှူး(မြို့ပြ) တိုင်း(၆)ရန်ကုန်(ခ) ကုန်သည်လမ်းနှင့် သိမ်ဖြူလမ်းတော်၄၊ ဗိုလ်တထောင် မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၁-၂၉၈၅၉၃ တွင် ဝယ်ယူစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါဖွင့်လှစ်မည့်နေရာ၊ နေ့၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးရုံး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ ပဲခူးမြို့။ ၂၆-၅-၂၀၁၅ ရက် (အင်္ဂါနေ့)

ကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ နွယ်အေးရပ်ကွက်၊ အလက(၄) ပေ(၁၉၀x၃၀) (R.C) နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်အား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် အမှတ် (၃)အခြေခံပညာဦးစီးဌာနမှ တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခွင့်ကို မေဖူးဇော် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူတည်ဆောက်ခွင့်ရရှိခဲ့ပါသည်။ ၎င်းကုမ္ပဏီသည် (B.Q) ပါပုံစံတွင် မပါဝင်ခဲ့သော လျှပ်စစ်လုပ်ငန်း၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် သန့်စင်ခန်းများ၊ (R.C) ခြံစည်းရိုးများ၊ ကလေးကစားကွင်းများနှင့်လမ်းများကို ကုမ္ပဏီမှဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့်အတွက် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ၏မိဘများကိုယ်စား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ
မိဘဆရာအသင်းနှင့် ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့
အလက(၄) ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ နွယ်အေးရပ်ကွက်

ရွှေပလ္လင် ဖွင့်ပြီ!

ဂမုန်းပွင့် (ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း)

ရွှေပလ္လင် လက်ဖက်ရည်
အရမ်းကောင်းဆိုပဲ!
တွေ့ကြရအောင် ရွှေပလ္လင် မှာ ...

အထူးအော်ဒါများဆက်သွယ်ရန် - Ph : 01-538736, 527850, 09-430-46444

စိုးလွင် ထွက်ပြီ

စိုးလွင် ထွက်ပြီ

အတွင်းဘက်က အနက်ရှိင်းဆုံး
လျှို့ဝှက်ချက်များ အတွဲ(၂)

Tel:01 228297, 09 5049783, 09 450040767

iStock ကုန်ပစ္စည်းထိန်းကွန်ပျူတာစနစ်

- ကုန်ရောင်း/ကုန်ဝယ်စာရင်း
- ငွေစာရင်း
- ကုန်လက်ကျန်စာရင်း
- ကုန်တစ်မျိုးချင်းစီ၏ အမြတ်စာရင်း
- အကြွေးစာရင်း
- လုပ်ငန်းတစ်ခုလုံး၏ အရှုံးအမြတ်စာရင်း

Contact Us ...
YGN 09-254151516, 09-43029798, 09-43064181
MDY 09-09-43200283, 09-257333214
NPT 09-974432762, 09-974432763

Galaxy Software Co.,Ltd.
www.galaxy.com.mm

Job Positions

Shwe Pyay Myay Co.,Ltd is developing a broad acre commodity production farm based around mechanization and irrigation to international standards.

Requirements for Farm Machinery Operators:

- Heavy machinery operation experience.
- Ability in English to comprehend Operations Manuals & follow maintenance guidelines.
- A level of education that enables them to comprehend programming and reporting of machinery monitors and auto steer precision agriculture computers.
- Prepared to live and work on Pyay Project site- with extended hours required seasonally.
- A commitment to the values held by the company of honesty and integrity.

What the company offers-

- A negotiable salary and benefits.
- Staff development to international technologies at the leading edge of agribusiness.
- A secure and safe working environment.

Interested candidates may submit their application letters, C.V, Passport size photos to U Tun Lwin - 095162348
E-mail: utl1940@gmail.com

မြို့ကျွန်းသာအဆင့်မြင့်အိမ်ယာ

ပုသိမ်မြို့၏ အချက်အချာနေရာများဖြစ်သည့် ပုသိမ်ဟိုတယ်၊ ပုသိမ်ဂေါက်ကွင်း၊ ကန်သုံးဆင့် ပန်းခြံ နှင့် အဝေးပြေးဝန်းတို့အနီးတွင် မကြာခင်ပေါ်ထွက်လာမည့် အဆင့်မြင့်အိမ်ယာ



မြေကွက်အရွယ်အစားမျိုးစုံ

Shopping Mall Area

Shophouse (လူနေစေ့ဆိုင်ခန်းများ)

အပန်းခြံအနားယူရန်အတွက်အကောင်းဆုံးပါတ်ဝန်းကျင်

အဆင့်မြင့်လုံးစွန်းများ

Hotel



အထူးအရောင်းပွဲအား (၁၈.၅.၂၀၁၅) မှ (၂၅.၅.၂၀၁၅) ထိကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

Yagon Branch
Phone no : 01 656799 , 09 792565997
Bld no.(50), Parami Road, (16)Qt, Hlaing Township, Yangon.

Pathein Branch
Phone no : 042 29128
Mya Kyun Thar Site Office

Mya Kyun Thar Housing
Developed by
DIG
Delta Industrial Group

မိမိးလမ်းအနီးရှိမြေအရွယ်အစားများအားကျွန်ုပ်တို့၏ ဌာနချုပ်မှ / လမ်းအနီးမှ မိမိးလမ်းအနီးရှိမြေအရွယ်အစားများအားကျွန်ုပ်တို့၏ ဌာနချုပ်မှ



လှိုက်လှဲခွာအထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ နိုင်ငံ့စွမ်းဆောင်ရည် ထူးချွန်အလတ်စား(ဝန်ဆောင်မှု)လုပ်ငန်းရှင်ဆုနှင့် မွန်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့၏ ဝန်ဆောင်မှုထူးချွန်မှု ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုတို့ကိုရရှိသော စိမ်းလွဲတင် Resort(ဟိုတယ်လုပ်ငန်း၊ စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်း၊ တိရစ္ဆာန်ဥယျာဉ်လုပ်ငန်း၊ အပန်းဖြေဥယျာဉ်လုပ်ငန်း၊ ဓာတုကင်းစင်ဥယျာဉ်လုပ်ငန်း၊ Adventure Land)လုပ်ငန်းများ၏ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ ဒေါက်တာမျိုးမြင့်စိန်အား လှိုက်လှဲဝမ်းသာဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

အစဉ်သဖြင့်လည်း တိုင်းပြည်အကျိုး၊ အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုး အားကြီးစွမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းပတ္တနာပြုအပ်ပါသည်။

စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၃၀)မှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကုသရေးဦးစီးဌာန
အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ရန်ကုန်မြို့၊ အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီးတွင် တက်ရောက်ကုသကြသည့် လူနာများအား ကုသပေးရန်လိုအပ်သည့် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အစိုးရ အသိအမှတ်ပြု ကုမ္ပဏီများထံမှ တင်ဒါခေါ်ယူအပ်ပါသည်။
 (၁) FDA အသိအမှတ်ပြု ဆေးဝါးများနှင့် လူနာသုံးဆေးပစ္စည်းများ
 (၂) ဓာတ်မှန်ဖလင်နှင့်ဆေးရည်များ
 (၃) ဓာတ်ခွဲနှင့်သက်ဆိုင်သောပစ္စည်းများ
 (၄) အောက်ဆီလင်
 ၂။ ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာပုံစံများစတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့) တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၇-၆-၂၀၁၅ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)
 ၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များသိရှိလိုပါက ရန်ကုန်မြို့၊ အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး၊ ဆေးရုံအုပ်ကြီးရုံးသို့ နံနက် ၈:၀၀ အတွင်းလာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
 ရန်ကုန်မြို့၊ အရိုးရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး

လှုပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း
(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လှုပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ ပစ္စည်းများအား ရန်ကုန်စတိုးရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းနှင့် စီမံကိန်းစခန်းတို့မှ စီမံကိန်းနေရာ အသီးသီးသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရန် မြန်မာ့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။
 ၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ရက်
 ၃။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၁-၅-၂၀၁၅ရက်
 ၄။ တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၂နာရီ
 ၅။ တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
 လှုပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
 မြန်မာ့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
 ဖွဲ့အမှတ်(၂၇)နေပြည်တော် ဖုန်း ၀၆၇-၄၁၀၂၀၉၊ ၄၁၀၂၈၂

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကုသရေးဦးစီးဌာန
နေပြည်တော်ခူတင်(၁၀၀၀)ဆုံအထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ နေပြည်တော် ခူတင်(၁၀၀၀)ဆုံအထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးတွင် လူနာများအား ကုသပေးရန် F.D.A အသိအမှတ်ပြု ဆေးဝါးများကို မြန်မာ့လှုပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ တင်ဒါခေါ်ယူအပ်ပါသည်။
 ၂။ တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၁၈-၅-၂၀၁၅ရက်
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၁၈-၆-၂၀၁၅ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄နာရီ
 ၃။ တင်ဒါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များ၊ ပစ္စည်းများစာရင်းအသေးစိတ်ကို နံနက် ၈:၀၀ အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်ဝယ်ယူ စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
 အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူစီစဉ်ရေးအဖွဲ့
 နေပြည်တော်ခူတင်(၁၀၀၀)ဆုံ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး
 ဖုန်း-၀၆၇-၄၂၀၆၈၃၊ ၀၆၇-၄၂၀၆၉၇

2015 Korea EXPO

SAMSUNG

ဝယ်ယူအားပေးသူမိတ်ဆွေများအတွက်လည်းအထူးပရိုမိုးရှင်းအစီအစဉ်များ ပါဝင်တဲ့အတွက်ဆက်ဆက် ကြွရောက်ကြည့်ဖို့ဖိတ်ခေါ်လိုက်ပါတယ်

နေရာ Myanmar Event Park (MEP)
 ရက် မေလ (၂၁)ရက်နေ့မှမေလ (၂၄)ရက်နေ့အထိ
 အချိန် နံနက် (၁၀)နာရီမှ ညနေ(၅) နာရီအထိ

SUHD TV

နောက်ဆုံးပေါ် Samsung Electronics ပစ္စည်းများကိုရင်စိုက်စွာကြည့်ရုံ ခံစားဝယ်ယူရင်းစိတ်ဝင်စားဖွယ် အစီအစဉ်များမှာပါဝင်ဆင်နွှဲကြရအောင်... Samsung Customer Contact Center 01-2399888

THE ALL-NEW BMW 2 SERIES ACTIVE TOURER.

MAKE EVERY DAY COUNT.

The all-new BMW 2 Series Active Tourer combines perfect combination of versatile interior, higher seating position with classic BMW dynamic performance, and yet offer plenty of comfort and space despite its compact dimensions.

Put your mind at ease with BMW Service Inclusive that cover the cost of your vehicle maintenance for 3 years and extends the statutory warranty period to 3 years.

Visit showroom or call +95 (1) 230 6133, Service Hotline: +95 (1) 230 6144.

Prestige
Automobiles

bmwmyanmar.com



Sheer
Driving Pleasure



The all-new BMW 2 Series Active Tourer

BMW EfficientDynamics
Less consumption. More driving pleasure.

Prestige Automobiles Co.,Ltd. The Exclusive Authorised BMW Dealer in Myanmar.
No.485, Corner of Pyay Road and Narnattaw Street, Kamayut Township, Yangon, Myanmar.



Join BMW Myanmar
www.facebook.com/BMWPA



Be in demand. Be ACCA.

ACCA (Association of Chartered Certified Accountants) helps develop qualified finance professionals who contribute to businesses and economies globally in 180 countries.

Start your finance and accounting career with ACCA today.



Be one of the first 100 to call / sms / email or visit our website and successfully register with our learning partners in Yangon to get an attractive, multipurpose laptop bag FREE*.

Think Ahead



95-1-387947 95-9-793660681 www.facebook.com/ACCA.Myanmar

info.myanmar@accaglobal.com www.accaglobal.com/myanmar/indemand

ACCA Office: No.129, Room 115, 36th Street (Middle Block), Kyauktada Township, Yangon, Myanmar

*Conditions apply, limited to the first 100 successful registrations.

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေတန်း၊ ပိဋကတ်သုံးပုံဒါယီကာမကြီး
ဒေါ်လှငွေ(ပုသိမ်) (၉၉)နှစ်
ဗိုလ်ချုပ်တင်ထွက်(ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်တင်ညွန့်တို့၏မိခင်ကြီး ဒေါ်လှငွေ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးယုစိန်(ရေကြည်)
အသက်(၈၆)နှစ်
ဦးဖော်ဇော်-ဒေါ်ဖွေးအောင်တို့၏ကျေးဇူးရှင်မခင်ကြီး ဦးယုစိန်(ရေကြည်)သည်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်လေးမေ
အသက်(၉၉)နှစ်
သုဗျာဠာ- ဗိုလ်ကြီး မောင်မောင်တိုး(၆-၅-၁၉၈၀ နေကျဆုံး)နှင့် အစ်ကို ဗိုလ်မှူးချုပ်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေတန်း၊ ပိဋကတ်သုံးပုံဒါယီကာမကြီး
အဘွားဒေါ်လှငွေ(ပုသိမ်) (၉၉)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂၁) ဗိုလ်ချုပ်၏ အင်ကြင်မြိုင်အိမ်ရာနေ (ဦးသာဇံ-

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးသန်းဝင်း(ငြိမ်း) (၇၆)နှစ်
အောင်မြင်သူအုပ်စုကမ္ဘာ့လီမိတက်(မန်နေဂျာ၊ စီမံရေးရာဌာန)
ဦးရဲသန်း-ဒေါ်မြတ်မြတ်ညွန့်မောင်သန်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ရဲမှူးကြီး မောင်မောင်စိုး(ငြိမ်း)
အသက်(၆၈)နှစ်
ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး(ငြိမ်း) O.T.S(၄၃)
၉-၅-၂၀၀၅ (၈၆နှစ်) တွင် ကွယ်လွန်သွားသော သူငယ်ချင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘကြီးဦးထွန်းမြင့်၊ အသက်(၈၃)နှစ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ သစ်တော
ဦးဇော်ဌာန(ကွယ်လွန်သွားသည်အတွက် ကျန်ရစ်သူအဖွဲ့နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
CSC Group of Companies ၏မန်နေဂျာ၊ ဒါရိုက်တာဦးဝင်းနိုင်ထွန်း-ဒေါ်ရီရီခင်
တို့၏ဖခင် ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ဒါယကာကြီး ဦးထွန်းမြင့် အသက်(၈၃)နှစ် (ပုသိမ်) ကျေးဇူးရှင်

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတေဇမာလာ
သိက္ခာတော်(၇၆)ဝါ၊ သက်တော်(၉၆)နှစ်
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမြို့နယ်၊ ဆင်ဖြူကျွန်းရွာ၊ ဓမ္မာရုံ ကျောင်းတိုက်

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်မာရီ အသက်(၉၀)
(၉-၅-/ထည့်နှုန်းရေးမှူး၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန-အငြိမ်းစား)
သယံဇာတနှင့်သိုလှော်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ ဝန်ကြီးရုံး၊ ဝန်ကြီးထံ အသက်(၇၅)နှစ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်သာမြို့နယ်၊ ဆင်ဖြူကျွန်းရွာ၊ ဓမ္မာရုံ ကျောင်းတိုက်

ဒေါ်လှလှစော (၇၃)နှစ်
အလယ်တန်းပြဆရာမ(ငြိမ်း)၊ အထက်(၄)၊ စစ်ထွေ
ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ဘုမ္မာမင်း ညောင်ညောင်ရွှေ (ဦးရဲကျော်သူ-ဒေါ်သန္တာဖြူ)တို့၏မြူမိ၊
စစ်ထွေမြို့၊ ရွာမြောက်ရပ်နေ (ဦးကျော်ဦး-ဒေါ်မာမာ(နန်း)၊ (ဦးမောင်သာထွန်း-ဘက်သာခင်)-

ဦးယုံကြည် (၉၂)နှစ်
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂၁) ဗိုလ်ချုပ်၏ အင်ကြင်မြိုင်အိမ်ရာနေ (ဦးသာဇံ-
ဒေါ်အေး)တို့၏သမီး (ဦးထွန်းငွေ)၏အနီး ဗိုလ်ချုပ်တင်ထွက်(ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်တင်ညွန့် ဗိုလ်ချုပ်

ဦးကိုကိုကြီး(မအုပင်) (၇၅)နှစ်
ပုံဆွဲမှု(ငြိမ်း)ဆင်မြောင်းဦးစီးဌာန
မအုပင်မြို့၊ မြောက်ဗဟန်း (ဦးမြတ်စုံ-ဒေါ်မြ
မေ)တို့၏သား၊ ရန်ကုန်မြို့၊ အမှတ်(၂၉၈)

မင်းပြားမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ဦးဖလောင်းဖြူ (၈၂)နှစ်
(နာယကကြီး)
မင်းပြားမြို့နယ်အသင်း(နာယကကြီး)
ဦးဖလောင်းဖြူသည် ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာ

မောင်ဇော်အောင်ထွန်း(ခ)
တော်ကြီး
အသက် (၇၆)နှစ်
B.B.A(ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)
A.G.T.I(E.P) တသိတ်

ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်ခြင်း
ဦးစိုးနိုင်(ခ) ED. HORMUSJEE
အသက် (၇၅)နှစ်
C/E အင်ဂျင်နီယာချုပ်(ငြိမ်း)
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၆၀)၊ C-2/

ဟသံတဖြူ၊ အမှတ်(၉၀)၊ တရုတ်
ကျောင်းလမ်းနေ (ဦးထွန်းရ-ဒေါ်အုန်း ကြည်)
(ဦးထွန်းရ-ဒေါ်အုန်း ကြည်)
(ဦးထွန်းရ-ဒေါ်အုန်း ကြည်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘကြီးဦးထွန်းမြင့်၊ အသက်(၈၃)နှစ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ သစ်တော
ဦးဇော်ဌာန(ကွယ်လွန်သွားသည်အတွက် ကျန်ရစ်သူအဖွဲ့နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ရီရီ (၈၆)နှစ်
သူငယ်ချင်းဗိုလ်မှူးသန်းထွန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ယဉ်သိတာလတ်တို့၏မိခင်
ဒေါ်ရီရီသည် ၁၀-၅-၂၀၁၅(ရက်)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း

ဦးအောင်သောင်း(ညောင်လေးပင်) ကြာတို
အသက်(၆၅)နှစ်
ညောင်လေးပင်မြို့၊ အမှတ်(၁၈)၊ မန္တလေးလမ်းနေ (ဦးချစ်တီး-ဒေါ်မြရီ) တို့၏သား၊
(ဦးဘကွန်)-ဒေါ်ခင်မေတို့၏သားသမက်၊ ရန်ကုန်မြို့နေ လေယာဉ်မှူးကြီး ဦးအောင်အောင်

ဦးကြည်မြင့်(မိုးကောင်း)
အသက်(၇၉)နှစ်
နာယက၊
မိုးကောင်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊

ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ရီရီ၊ အသက်(၈၈)နှစ်
လသာမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ လသာ လမ်း၊
အမှတ်(၁၁၄/၄)နေ (ဦးအောင်ဇော်-ဒေါ်စိုင်း)
တို့၏သမီး၊ (ဦးစံဖေ)လိင်ဖိနပ် လတ် (U.S.A)

ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ လမ်းဒါယကာမကြီး
ဦးစိုးညွန့်(ခနုဖြူ) (၇၆)နှစ်
ကန်သွယ်ရေးမန်နေဂျာ(ငြိမ်း)
ခန္ဓာမိတ်မြို့၊ တိုင်းရင်းသားပြည်နယ်၊ တိုင်းရင်းသား

အလ္လာဟ်သျှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူခြင်း
အာဘီယာဘီဘီ(ခ) ဒေါ်စိုင်းခန်း
အသက် (၇၁)နှစ်
တောင်ငူမြို့နေ (ဦးဂျော့-ဒေါ်စိုင်း)တို့၏
သမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဘိက္ခဝါဒီလမ်း၊ ရှိမ့်လမ်း(ကောရီအိမ်ရာလမ်း-ဒေါ်ခင်ကျော်တို့၏သမီး

ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်ခြင်း
PU TUN SIAN DAL
အသက်(၆၄)နှစ်
B.A (Geog), Vangteh
(Ngaihte beh)
FULL GOSPEL ASSEMBLY
ချင်းပြည်နယ်၊ တီးတိန်မြို့နယ်၊ Vangteh

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ခန်းခန်း(ခ)ဒေါ်ခန်းခင်လှ
(တာချီလင်)
အသက် (၇၀)
တာချီလင်မြို့၊ ပန်းတိုင်ရပ်ကွက်၊ အမှတ်

မောင်ဇော်အောင်ထွန်း(ခ)
တော်ကြီး
အသက် (၇၆)နှစ်
B.B.A(ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်)
A.G.T.I(E.P) တသိတ်
ဟသံတဖြူ၊ အမှတ်(၉၀)၊ တရုတ်
ကျောင်းလမ်းနေ (ဦးထွန်းရ-ဒေါ်အုန်း ကြည်)

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
အနိတီဝေ(ဒေါ်ခန်း)
အသက်(၇၃)နှစ်
၂၇-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသော အနိတီဝေ(ဒေါ်ခန်း)၏ မိတ်ဆွေများ
အားလည်းကောင်း၊ ဘုရားဝတ်ပြုပေးခဲ့သော သင်းအုပ်ဆရာတော်ကြီးများနှင့် အသင်းသား

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘကြီးဦးထွန်းမြင့်၊ အသက်(၈၃)နှစ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)၊ သစ်တော
ဦးဇော်ဌာန(ကွယ်လွန်သွားသည်အတွက် ကျန်ရစ်သူအဖွဲ့နှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
အနိတီဝေ(ဒေါ်ခန်း)
အသက်(၇၃)နှစ်
၂၇-၄-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသော အနိတီဝေ(ဒေါ်ခန်း)၏ မိတ်ဆွေများ
အားလည်းကောင်း၊ ဘုရားဝတ်ပြုပေးခဲ့သော သင်းအုပ်ဆရာတော်ကြီးများနှင့် အသင်းသား

ပဲခူးမြို့နယ် ဘဏ္ဍာကုန်းကျေးရွာမှမြေအိုးလုပ်ငန်း အရောင်းသွက်



ပဲခူး မေ ၁၇

ပဲခူးမြို့နယ် ဘဏ္ဍာကုန်းကျေးရွာရှိ မြန်မာ့ရိုးရာ လက်မှုပညာရပ်ဖြစ်သည့် နှစ်ရာထောင်ချီကာလကတည်းက ပြုလုပ်သုံးစွဲခဲ့ကြသော မြေအိုးအမျိုးမျိုးမှာ ယနေ့ချိန်ထိပင် သုံးစွဲလျက်ရှိသည်။ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာပြီဖြစ်သည့် မျက်မှောက်ခေတ်ကာလတွင် လူအသုံးအဆောင်အမျိုးမျိုးအစားထိုး အသုံးပြုနေကြသော်လည်း မြန်မာတို့၏ လက်မှုပညာဖြစ်သည့် မြေဖြင့်ပြုလုပ်ထားသော မြေအိုးအမျိုးမျိုးသည်လည်း အရောင်းအဝယ် သွက်လျက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။

ဘဏ္ဍာကုန်းကျေးရွာသည် ပဲခူး-ရန်ကုန် ကားလမ်းမကြီးဘေး၌တည်ရှိပြီး ကျေးရွာနေပြည်သူများမှာ အိုးလုပ်ငန်းဖြင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုကြသည်။ “ပူပြင်းတဲ့ အခုနှစ်မှာ အရင်နှစ်တွေထက် မြေပြုလုပ်ထားတဲ့ သောက်ရေအိုး၊ သောက်ရေသိုလှောင်ရတဲ့ စဉ့်အိုးတွေ ရောင်းအားပိုကောင်းပါတယ်။ သောက်ရေအိုးတစ်လုံးကို အကြီး ကျပ် ၁၅၀၀၊ အသေး ကျပ် ၁၀၀၀၊ သောက်ရေသိုလှောင်တဲ့ စဉ့်အိုးရာဝင်အိုးကြီးတစ်လုံး ကျပ် ၃၀၀၀၊ အိုးလက် ကျပ် ၁၅၀၀၊ အိုးသေးက ကျပ် ၁၀၀၀ ရောင်းရပြီး ရန်ကုန်မြို့က အရောင်းဆိုင်တွေကိုလည်း အရောက်ပို့ပေးပါတယ်” ဟု အိုးလုပ်ငန်းအရောင်းဆိုင်ပိုင်ရှင်တစ်ဦးက ပြောသည်။

ယခုအချိန်တွင် လူအသုံးအဆောင်အမျိုးမျိုးအစားထိုးပေါ်ပေါက်လာသော်လည်း အသစ်ဘယ်လောက်ကောင်းကောင်း အဟောင်းတလည်လည် ဆိုသကဲ့သို့ မြေဖြင့်ပြုလုပ်ထားသည့် မြန်မာ့ရိုးရာလက်မှုပညာ သောက်ရေအိုး၊ သောက်ရေသိုလှောင်သည့် စဉ့်အိုးများမှာ သဘာဝအအေးဓာတ်ရသည့်အတွက် နှစ်သက်၍ ဝယ်ယူသုံးစွဲခြင်းဖြစ်ကြောင်း မြေအိုးလက်ရောက် ဝယ်ယူသူတစ်ဦးက ဆိုသည်။

မျိုးသိန်း(ပဲခူး)

ယ နေ့ မာ တီ က

အာရ ယူ-၂၃ ဘော်လီဘော ပြိုင်ပွဲ ကွာတား၌ မြန်မာနှင့် တရုတ်တွေ့ဆုံမည်

စာမျက်နှာ - ၈

မန်ယူနှင့်အတူ အကောင်းဆုံးပုံစံရရန် နီးစပ်နေပြီဟု ဒီမာရီယာပြောကြား

စာမျက်နှာ - ၁၃

စစ်တွေ၊ ကျောက်ဖြူ၊ သံတွဲ၊ မာန်အောင်(စပုံတဲ)နှင့် မြောက်ဦးလေဆိပ်များ အဆင့်မြှင့်တင်ရန် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျပ် ၃၅၆၅ ဒသမ ၀၆၂၅ သန်းသုံးစွဲမည်

စစ်တွေလေဆိပ်သို့ လေယာဉ်ကြီးများဆင်း/တက်ပျံသန်းနိုင်ရေးအတွက် လေယာဉ်ပြေးလမ်းတိုးချဲ့

နေပြည်တော် မေ ၁၇

ရခိုင်ပြည်နယ်၏ မြို့တော်ဖြစ်သည့် စစ်တွေလေဆိပ်တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဧည့်ခန်းမဆောင်သစ်ကို နိုင်ငံတော်မှ ဘဏ္ဍာငွေကျပ် သန်း ၃၆၀ ကျခံ၍ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခဲ့ရာ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးပြီဖြစ်သည်။ ဗိသုကာလုပ်ငန်းများအပါအဝင် အမိုးမိုးခြင်း၊ ရေ၊ မီးသွယ်တန်းခြင်းများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

စစ်တွေလေဆိပ်သို့ Embraer 190-AF နှင့် A320-100 အမျိုးအစားလေယာဉ်ကြီးများဆင်း/တက်ပျံသန်းနိုင်ရေးအတွက် လေယာဉ်ပြေးလမ်းတိုးချဲ့ခြင်းကို ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အထိ ၃၀၄၉ ဒသမ ၂၀ ကျပ်သန်းအကုန်ကျခံ၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထို့အပြင် စစ်တွေလေဆိပ်သို့ ဆင်း/တက်ပျံသန်းသော လေယာဉ်များ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ပိုမိုအထောက်အကူပြုနိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ Doppler VHF Omnidirectional Range (DVOR) နှင့် Distance Measuring Equipment (DME) တစ်စုံကို အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၀ ဒသမ ၆၅ သန်းနှင့် မြန်မာငွေကျပ် ၁၀ သန်းကျခံ၍ ယခုနှစ် မေလအတွင်းတပ်ဆင်မှုများ ပြီးစီးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် တိုးတက်လာသည့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ခရီးသည်များ၏ လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန် လေဆိပ်အဆောက်အအုံသစ် တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်းကို ကျပ်သန်း ၁၅၀ အကုန်ကျခံ၍ ဆက်လက်တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အတူ အထူးစီးပွားရေးဇုန်တည်ရှိရာ ကျောက်ဖြူလေဆိပ်သို့ ပိုမိုကြီးမားသည့် လေယာဉ်များဆင်း/တက်ပျံသန်းနိုင်ရန်အတွက် စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

Promotion Period
1st May To 31st July 2015

BaB
(Chewable Tablet & Syrup)

Back To School Promotion

ဦးအေးအေး ဆေးကတ်(၆)ခု → ဦးအေးအေး 100ml ဖုလင်(၂)ခု → Steel Lunch Box ၁ ခု

လိုအပ်ချက်တွေပြည့်စုံဖို့ ဦးအေးအေး ကိုသောက်ကြို...

www.facebook.com/themirrordaily
www.facebook.com/themirror.myanmar
www.facebook.com/themirror.myanmar